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   Ve stejný den jako pyžamový karneval s Večerníčkem 

jen o dvě hodiny později přivítalo Sdružení janovských 

rodičů (dále též SJR) návštěvníky plesu, v tělocvičně 

poprvé v její novodobé historii. Z obav obce, aby 

nedošlo k poškození ochranného nátěru palubovky, který 

je ještě v záruce, vymyslelo SJR kompromis – papučový 

ples. 

   Pouhé dvě hodiny musely SJR stačit na úklid a změnu 

výzdoby z dětského karnevalu na papučový ples. Nejen, 

že šlo o plesovou premiéru pro tělocvičnu, ale také o 

premiéru sdružení, která doposud takovou akci nedělala. 

Navíc v jednom dni s karnevalem. Z určitého hlediska se 

jednalo o docela velký risk, poněvadž i když plesy 

v Janové bývaly vyhlášené široko daleko, nucená 

několikaletá přestávka mohla znamenat odliv příznivců. 

Nestalo se! Lidé nezapomněli a v dobré víře v kvalitu 

minulého, vsadili na současné a přes 160 lístků si koupili 
předem.  

 

   Sdružení janovských rodičů se však podařila ještě jedna 

z nejdůležitějších věcí, jak se ukázalo po akci. Rozhodli 

se pro výbornou kapelu, kapelu SIL VER MAN, která 

přidala plesu několik hvězdiček kvality. I z fotografií 

tanečních párů je vidět, jakou radost z tance hudebníci 

přinášeli hostům. 

   Ale zpět na začátek. Šťastnou ruku mělo SJR i při 

výběru taneční skupiny Benkari, která zahájila ples 

předtančením. Skupina si zvolila skladby z dob mládí 

řady přítomných, což se setkalo s velkým aplausem. 

Skupina Benkari dokázala natolik pozvednout náladu 

hostů hned v úvodu plesového večera, že se muži ani 

ženy nezdráhali, když je tanečnice v závěru svého 

vystoupení přiváděly do tanečního kola. Zahajovat ples 

s taneční skupinou Benkari je štěstím pro pořadatele a 

radostí pro hosty. 

Samozřejmě, pokud ples nesl přívlastek papučový, tak se 

muselo soutěžit o nejkrásnější papučku. 

 

ÚSPĚŠNÝ NÁVRAT HISTORIE 

PAPUČOVÝ PLES V JANOVÉ NA JEDNIČKU 
 



 

ZÁPIS 41. ZASEDÁNÍ 

ZASTUPITELSTVA OBCE 
(bez kontroly a jazykových úprav redakce) 

1. Zahájení: 

Zasedání zastupitelstva obce bylo zahájeno v 17,00 hod.  

Starosta obce Jan Machalec přivítal přítomné členy 

zastupitelstva a hosty. Na zasedání bylo přítomno všech 

devět členů zastupitelstva, které je tímto 

usnášeníschopné. Zapisovatelem byla ustanovena Karla 

Vašťáková, ověřovateli jmenováni Ing. Karel Eliáš a 

Michaela Petřeková DiS. Starosta obce doplnil program 

jednání o jeden bod:  

Rozpočtové opatření č. 9/2013 – návrh 

Zastupitelé s předloženým a doplněným programem 

jednání souhlasili. 

Návrh usnesení č. 377/1213 : Zastupitelstvo obce 

schvaluje doplněný program jednání. 

Hlasování: Pro:9, proti:0, zdržel se:0 

Usnesení č. 377/1213 bylo schváleno 

Kontrola usnesení:  

Nedořešená záležitost  u pana Kaizera. trvá 

2. Rozpočet na rok 2014 

Návrh rozpočtu na rok 2014 byl řádně vyvěšen jak na 

webových stránkách, tak na úřední desce. Nebyl 

připomínkován. TJ Tatran Janová na žádost obdržela 

částku 20.000,- Kč. Bude upravena položka pol. 8124 

splátky půjčky – TJ Tatranu Janová z 220 tis. na 200 tis. 

Kč a navýšena výdajová položka 2321 o 20 tis. Kč na 

2810 tis. Kč - vyrovnaný rozpočet. Zastupitelé souhlasili 

s provedenou úpravou i s návrhem rozpočtu na rok 2014. 

Návrh usnesení č. 378/1213: Zastupitelstvo obce 

schvaluje „Rozpočet na rok 2014“. 

Hlasování: Pro:9, proti:0, zdržel se:0 

Usnesení č. 378/1213 bylo schváleno 

3. Rozpočtové opatření č. 9/2013-návrh 

Miroslava Kotrlová, účetní obce předložila zastupitelům 

návrh Rozpočtového opatření č. 9/2013. Po vysvětlení 

jednotlivých položek a jejich úpravy zastupitelé navržené 

rozpočtové opatření č. 9/2013 schválili. 

Návrh usnesení č. 379/1213: Zastupitelstvo obce 

schvaluje „Rozpočtové opatření č. 9/1213“. 

Hlasování: Pro:9, proti:0, zdržel se:0 

Usnesení č. 9/2013 bylo schváleno 

4. Výběrové řízení na zhotovitele akce „Kanalizace 

obce Janová“ 

Obec Janová obdržela z Operačního programu Životního 

prostředí Zadávací dokumentaci pro podlimitní veřejnou 

zakázku na stavební práce a Obchodní podmínky-

Smlouva o dílo „Kanalizace obce Janová“. Starosta obce 

seznámil zastupitele s připomínkami proti původnímu 

návrhu. Tyto připomínky byly akceptovány. Dále 

starosta obce seznámil zastupitele s dokladem - 

Odůvodnění veřejné zakázky.  

Návrh usnesení č. 380/1213: Zastupitelstvo obce 

schvaluje Zadávací dokumentaci pro podlimitní 

veřejnou zakázku na stavební práce „Kanalizace obce 

Janová“, Obchodní podmínky-Smlouva o dílo 

„Kanalizace obce Janová|“a Odůvodnění veřejné zakázky 

„Kanalizace obce Janová“. 

Hlasování: Pro:9, proti:0, zdržel se:0 

Usnesení č. 380/1213 bylo schváleno 

5. Žádost o zapojení dotačních možností ze Státního 

fondu dopravní infrastruktury 

   A i když byli Janovjané na plese zastoupeni snad jen 

jednou čtvrtinou, v soutěži zvítězili s přehledem. Za 

přítomné ženy si vítězství odnesla Adriana Spáčilová a 

v mužské kategorii zvítězil Stanislav Chuděj. U pana 

Chuděje zajisté kvalitu papuček ovlinila skutečnost, že se 

s manželkou Zdenkou a přáteli věčně potlouká po 

valašských horách, takže papuče používá v podstatě jen na 

plesy. To se to pak vyhrává nad těmi, kteří vytáhnou paty 

z domu jednou za uherský rok. 

   Takže v Janové se plesalo s nesmírnou radostí z ladného 

pohybu, s radostí z blízkosti partnera či partnerky od 

samého počátku. A plesalo se i díky perfektnímu výkonu 

kapely až do kuropění. Tímto se díky Sdružení 

janovských rodičů, řadě dobrovolných pomocníků a 

s velké části i díky sponzorům, do Janové vrátila další 

historicky vyhlášená a širokým okolím hojně 

navštěvovaná plesová sezóna. K mnoha akcím, které 

pořádají v Janové lidé, místní složky a řady nadšenců pro 

své sousedy, ale i pro ostatní návštěvníky, přibyla další, 

navíc velmi povedená akce. Jen tak dále. 

   S poděkováním uvádíme sponzory, kteří svou podporou 

dodali větší lesk nejen papučovému plesu, ale někteří 

zároveň i pyžamovému karnevalu s Večerníčkem. Jsou to: 

Valmon – Růžičkovi, Elmon – Pospíšilovi, Obecní úřad 

Janová, Elpos Vsetín, Obecní úřad Huslenky, Obecní 

úřad Hovězí, Karel a Lenka Trlicovi, Autoservis 

Michal Halko, Pila Solanský, Hana Hladká – Ústí, 

Markéta Trlicová, Kamila Kopecká, Kovar, Koberce – 

Ponorka, reklamní agentura Anna, květinářství 

Květinka, Zlaťa Svobodová, Tomáš Střítecký – 

čerpadla, Zlaťa Chromčáková, Veronika a Borek 

Ambrosovi, Jitka Malá, Radomír Dolanský, Josef 

Pončík, Veronika Fialová, Radek a Andrea Halašovi, 

ranč Janovká koliba – Kocurkovi, papírnictví 

Stanislav Olšák, Dušan Bazalka, potraviny Jana 

Kotrlová Janová, kamenictví Jaroslav Petřek, Mary 

Key – kosmetika Iva Zbranková, Onyx – lékárna 

Bohdan Duffek, Poláček P+M s.r.o., Pavel Bambuch 

Janová, Dům Pohoda – kadeřnictví Růženka Šopová, 

Richter a Frenzel s.r.o., WPL. 

         text a foto: Radomír Dolanský 
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Zápis 41. zasedání zastupitelstva – pokračování 

na akci C121-1, C120-2 Pěší komunikace-Janová a 

C452-1 Osvětlení přechodů pro chodce 

Dne 6.11.2013 schválili zastupitelé přepracování 

projektové dokumentace a zpracování návrhu na stavební 

povolení na rekonstrukci chodníků. Starosta obce předložil 

žádost o dotaci ze Státního fondu dopravní infrastruktury 

na  akci C 121-1, C 120-2 „Pěší komunikace-Janová“a C 

452-1 „ Osvětlení přechodů pro  chodce“ a zároveň 

spolufinancování této akce ve výši 15 % z celkového 

rozpočtu. Zastupitelé s žádostí souhlasili. 

Návrh usnesení č. 381/1213: Zastupitelstvo obce 

schvaluje podání žádosti o dotace ze Státního fondu 

dopravní infrastruktury na akci C 121-1, C 120-2 Pěší 

komunikace-Janová a C 452-1 Osvětlení přechodů pro 

chodce a zároveň spolufinancování této akce ve výši 15% z 

celkového rozpočtu. 

Hlasování: Pro:9, proti:0, zdržel se:0 

Usnesení č. 381/1213 bylo schváleno 

6. Různé: 

Středisko Naděje Vsetín - Sychrov, (denní stacionář pro 

lidi se zdravotním postižením) podalo žádost na finanční 

příspěvek na rok 2014.  Zastupitelé obce schválili pro rok 

2014 finanční příspěvek ve výši 5.000,- Kč. 

Návrh usnesení č. 382/1213: Zastupitelstvo obce 

schvaluje finanční příspěvek ve výši 5.000,- Kč. 

Hlasování: Pro:9, proti:0, zdržel se:0 

Usnesení č. 382/1213 bylo schváleno 

 Ing. Karel Eliáš podal návrh, aby obec Janová 

oslovila projektanty, kteří by projekty potřebné pro 

budování jednotlivých přípojek ke kanalizaci 

projektovali hromadně. Cenu jednotlivých projektů 

by to podle jeho názoru zlevnilo. 

 Zastupitelé požadují, aby byl projekt zveřejněn na 

webových stránkách v elektronické podobě. 

Starosta obce slíbil zajistit. 

 Ing. Karel Eliáš předložil zastupitelům přehled 

příjmů a výdajů obce Janová v souvislosti se 

svozem komunálního odpadu od roku 2006 do 

roku 2013.  

 Josef Pončík navrhl, aby se obec Janová zapojila 

do soutěže „Vesnice roku“. Bude znovu 

projednáno na lednovém zasedání zastupitelstva 

obce. 

 

ZÁPIS 42. ZASEDÁNÍ 

ZASTUPITELSTVA OBCE JANOVÁ 
(bez kontroly a jazykových úprav redakce) 

1. Zahájení: 

Zasedání zastupitelstva obce bylo zahájeno v 17,00 hod.  

Starosta obce Jan Machalec přivítal přítomné členy 

zastupitelstva a hosty. Na zasedání bylo přítomno osm 

členů zastupitelstva, které je tímto usnášeníschopné. 

Nepřítomna a omluvena Taťána Hradová. Zapisovatelem 

byla ustanovena Karla Vašťáková, ověřovateli jmenováni 

Ing. Karel Eliáš a Aleš Olšák.  

Zastupitelé s předloženým programem jednání souhlasili. 

Návrh usnesení č. 383/0114 : Zastupitelstvo obce 

schvaluje program jednání. 

Hlasování: Pro:8, proti:0, zdržel se:0 

Usnesení č. 383/0114 bylo schváleno 

Kontrola usnesení:  

266/11 -    Byla zaměřeny pozemky, které obec chtěla 

směnit, či prodat panu Kaizerovi. Zastupitelé souhlasili 

s tím, aby byl zveřejněn záměr obce týkající se směny a 

prodeje pozemků p.č. 2765/1, 2834, 147/2, 2953 a 

991/2. 

Návrh usnesení č. 384/0114: Zastupitelstvo obce 

schvaluje záměr obce na prodej a směnu pozemků p.č. 

2765/1, 2834, 147/2, 2953 a 991/2. 

Hlasování: Pro:8, proti:0, zdržel se:0 

Usnesení č. 384/0114 bylo schváleno 

2. Zmocnění starosty obce k jednání a podpisu 

mezitimní a řádné účetní závěrky 
Starosta obce seznámil zastupitele s novým nařízením, 

kdy je nutné, aby byly projednávány a podepisovány 

mezitímní a řádné účetní závěrky. Současně požádal 

zastupitel o souhlas s tím, aby mohl tyto úkony 

provádět.  Zastupitelé pověřili starostu obce k provádění 

těchto úkonů.  

Návrh usnesení č. 385/0114: Zastupitelstvo obce 

pověřuje starostu obce k projednání a podepisování 

mezitimních a řádných účetní závěrek obce. 

Hlasování: Pro:8, proti:0, zdržel se:0 

Usnesení č. 385/0114 bylo schváleno 

3. Poradní   skupina -  vyhodnocení  podkladů ke 

schválení účetní závěrky 

Pro vyhodnocení podkladů ke schválení účetní závěrky 

byla navržena poradní skupina ve složení: 

Miroslav Kotrlová- účetní obce, Taťána Hradová-

předseda finančního výboru, Ing. Karel Eliáš-předseda 

kontrolního výboru. Zastupitelé s navrženými členy 

poradní skupiny souhlasili. 

Návrh usnesení č. 386/0114: Zastupitelstvo obce 

schvaluje poradní skupinu k vyhodnocení podkladů ke 

schválení účetní závěrky. 

Hlasování: Pro:8, proti:0, zdržel se:0 

Usnesení č. 386/0114 bylo schváleno 

4. Směrnice-1/2014- Schvalování účetní závěrky obce 

Janová 

Pro potřeby schvalování mezitímních účetních závěrek 

k 30.6. a 30.9. a řádné účetní závěrky k 31.12. byl 

zastupitelům předložen návrh „Směrnice č. 1/2014 – 

Schvalování  účetní závěrky obce Janová“. Bližší 

informace k této směrnici a její nutnosti podala 

zastupitelům účetní obce paní Kotrlová. Po upřesnění 

dotazů zastupitelé s navrženou směrnicí, která je 

přílohou tohoto zápisu souhlasili. 

Návrh usnesení č. 387/0114: Zastupitelstvo obce 

schvaluje Směrnici č. 1/2014 – „Schvalování účetní 

závěrky obce Janová“. 

Hlasování: Pro:8, proti:0, zdržel se:0 

Usnesení č. 387/0114 bylo schváleno 

5. Schválení členů výběrové komise na zhotovitele 

stavby a technický dozor „Kanalizace  Janové“. 

Rozhodnutí zadavatele o jmenování hodnotící komise, 

vyhlášená na základě Oznámení o zakázce ve Věstníku 

veřejných zakázek byla navržena hodnotící komise k 

veřejné zakázce na stavební práce s názvem „Kanalizace 

obce Janová“. 

Členové hodnotící komise: Mgr. Eva Kaiserová, Ing. 

Josef Pilař, Ing. Lenka Trlicová, Dušan Bazalka, Ing. 

Lubomír Květoň 

Náhradníci členů hodnotící komise: Ing. Jindřiška 

Moudrá , Jan Machalec, Karla Vašťáková, Aleš Olšák, 

 



 

Zápis 42. zasedání zastupitelstva - pokračování 

Dalibor Bartík 

Zadavatel stanovuje, že hodnotící komise bude zároveň v 

souladu s ust.§ 71 odst.3 zákona plnit funkci pro 

otevírání obálek s nabídkami a v souladu s ust.§ 59 odst.2 

zákona plnit funkci komise pro posouzení kvalifikace. 

Tímto jsou všichni členové a náhradníci členů hodnotící 

komise povinni ve své činnosti postupovat plně v souladu 

se zákonem. Zastupitelé s navrženými členy hodnotící 

komise a jejich náhradníky souhlasili. 

Návrh usnesení č. 388/0114: Zastupitelstvo obce 

schvaluje členy hodnotící komise a náhradníky členů 

hodnotící komise pro výběrové řízení na zhotovitele 

stavby a technický dozor k veřejné zakázce na stavební 

práce „ Kanalizace obce Janová“. 

Hlasování: Pro:8, proti:0, zdržel se:0 

Usnesení č. 388/0114 bylo schváleno 

6. Schválení odměn neuvolněným členům 

zastupitelstva (dle Nařízení vlády č. 37/2003 Sb.) 

Starosta obce seznámil zastupitele s nařízení vlády č. 

37/2003  týkající se zvýšení odměn neuvolněných členů 

zastupitelstva a s tabulkou nově navržených odměn. 

Zastupitelé po diskuzi  dospěli k názoru, že odměny 

neuvolněných členů ZO zůstanou ve stávající výši. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje zvýšení 

odměny neuvolněným členům zastupitelstva obce 

Janová. 

Hlasování: Pro:3 (Jan Machalec, Josef Pončík, 

KarlaVašťáková), proti:0, zdržel se: 5 (Michaela 

Petřeková DiS, Ing. Jaroslav Tomanec, Ing. Karel Eliáš, 

Aleš Olšák, Dalibor Bartík) 

Usnesení  nebylo schváleno 

7. Žádost  o vyjádření k dodatečnému povolení stavby 

Pan Pavel Bambuch požádal o souhlas obce 

s dodatečným povolením staveb (obora pro divočáky a 

voliéra pro ptactvo). Obě tyto stavby zasahují na 

pozemky obce. Po rušné diskuzi vyslovili zastupitelé 

s žádostí souhlas. Jako podmínku však stanovili písemný 

souhlas p. Bambucha s možností užívat stávající cestu 

kolem Záružného potoka. Tato cesta vede částečně po 

pozemcích, které jsou ve vlastnictví p. Bambucha. 

8. Žádost o odkoupení obecního pozemku 

Starosta obce informoval zastupitele o  žádosti na 

odkoupí obecních pozemků p.č. 1700/2, 1700/3. Tyto 

pozemky jsou v současné době v pronájmu. Zastupitelé 

se v diskuzi vyslovili spíše pro dlouhodobý pronájem 

těchto pozemků. Vyzvali starostu obce k jednání jak se 

současným nájemcem, tak i s žadateli o koupi. Starosta 

obce uvedl, že v této záležitosti povede jednání. 

9.   Mandátní smlouva k žádosti na vyřízení dotace ze 

Státního fondu dopravní infrastruktury 

Starosta obce informoval zastupitele o probíhajícím 

vyřizování žádosti na dotaci ze Státního fondu dopravní 

infrastruktury na rekonstrukci chodníků u hlavní cesty. 

Uvedl, že vzhledem ke složitosti a termínu podání  

žádosti oslovil poradce pana Romana Kalabuse o pomoc 

s vyřízením této žádosti. Starosta obce požádal 

zastupitele o souhlas k sepsání mandátní smlouvy na 

poradenství k vypracování žádosti na dotaci ze Státního 

fondu dopravní infrastruktury. Zastupitelé souhlasili. 

Návrh usnesení č. 389/0114: Zastupitelstvo obce 

schvaluje sepsání mandátní smlouvy na poradenství k 

vypracování žádosti na dotaci ze Státního fondu dopravní 

infrastruktury. 

 

Hlasování: Pro:8, proti:0, zdržel se:0 

Usnesení č. 389/0114 bylo schváleno 

10. Různé 

Obec Janová obdržela žádost na finanční příspěvek na 

zřízení a provoz Babyboxu pro odložené děti ve 

Valašském Meziříčí. Zastupitelé odsouhlasili finanční 

příspěvek 1.000,- Kč. 

Návrh usnesení č. 390/0114: Zastupitelstvo obce 

schvaluje finanční příspěvek 1.000,- Kč pro Babybox ve 

Valašském Meziříčí.   

Hlasování:Pro:6, proti:0, zdržel se: 2 Aleš Olšák, Josef 

Pončík 

Usnesení č. 390/0114 bylo schváleno 

 

 

ZÁPIS 43. ZASEDÁNÍ 

ZASTUPITELSTVA OBCE JANOVÁ 
(bez kontroly a jazykových úprav redakce) 

 

1. Zahájení: 

Zasedání zastupitelstva obce bylo zahájeno v 17,00 hod.  

Starosta obce Jan Machalec přivítal přítomné členy 

zastupitelstva a hosty. Na zasedání bylo přítomno osm 

členů zastupitelstva, které je tímto usnášeníschopné. 

Nepřítomen, omluven (nemoc) Aleš Olšák. Starosta obce 

požádal o doplnění programu o 3 body.  Zapisovatelem 

byla ustanovena Karla Vašťáková, ověřovateli 

jmenováni Ing. Karel Eliáš a Dalibor Bartík. 

 Žádosti o odkoupení pozemků 

 Schválení zadávací dokumentace a příkazní 

smlouvy na technický dozor investora na 

Kanalizaci obce Janová 

 Výběrové řízení rekonstrukci chodníků a 

osvětlení přechodů 

Zastupitelé s předloženým a doplněným programem 

jednání souhlasili. 

Návrh usnesení č. 391/0214 : Zastupitelstvo obce 

schvaluje předložený a doplněný program jednání.  

Hlasování: Pro:8, proti:0, zdržel se:0 

Usnesení č. 391/0214 bylo schváleno 

Kontrola usnesení:  

266/11 -   Směna a prodej pozemků -bude projednáno 

pod bodem č. 7  

2. Zpráva z kontroly finančního výboru 

Taťána Hradová předsedkyně finančního výboru 

seznámila zastupitele s průběhem a výsledkem kontroly 

OÚ, ZŠ a MŠ Janová. Kontrola byla provedena dle 

„Pověření k provedení kontroly“. Probíhala v průběhu 

měsíce prosince, ledna i února z důvodu ukončení roční 

účetní závěrky.  

Zápis z kontroly je přílohou tohoto zápisu.  

Návrh usnesení č. 392/0214: Zastupitelstvo obce bere 

na vědomí předloženou zprávu z kontroly. 

3.Informace ředitele ZŠ a MŠ Janová  

Mgr. Michal Lucbauer informoval zastupitele o činnosti 

základní školy, která je bohatá. Velmi kladně hodnotil 

spojení první a druhé třídy, kdy první třída se dobře 

zapojila do výuky. Škola má 27 žáků, kteří prošli v 

pololetí s vyznamenáním. Lze hodnotit, že škola dobře 

prospívá. Dále informoval, že proběhl zápis do prvního 

ročníku pro rok 2014/2015. Zúčastnili se jen dva žáci. 

Do mateřské školky se přihlásilo 5 žáků. Byla  

 



 

8.Schválení nájemní smlouvy na pozemky (pachtovní 

smlouva) 

Obecní úřad obdržel žádost o dlouhodobý pronájem 

obecních pozemků p.č. 1700/1,2,3. Po posouzení žádosti 

zastupitelé navrhli vyvěšení záměru obce na tento 

pronájem.  

Návrh usnesení č. 398/0214: Zastupitelstvo obce 

schvaluje záměr obce na dlouhodobý pronájem obecních 

pozemků. 

Hlasování: Pro:8, proti:0, zdržel se:0 

Usnesení č. 398/0214 bylo schváleno 

9. Přísedící pro Okresní soud Vsetín 

Ve volebním období 2010-2014 vykonával funkci 

přísedícího pro Okresní soud ve Vsetíně za obec Janovou 

p. Talanda, který již nemá zájem vykonávat tuto funkci. 

Toto volební období končí 6.5.2014. Pro nutné doplnění 

sboru přísedících pro nové volební období byla navržena 

za obec Janovou paní Ilona Tomancová. 

Návrh usnesení č. 399/0214: Zastupitelstvo obce 

schvaluje paní Ilonu Tomacovou, jako přísedící pro 

Okresní soud ve Vsetíně. 

Hlasování: Pro:8, proti:0, zdržel se:0 

Usnesení č. 399/0214 bylo schváleno 

10. Žádost o finanční příspěvek 

Obecní úřad obdržel žádost na finanční příspěvek pro rok 

2014 na činnost Sdružení pro rozvoj Soláně.  

Návrh usnesení č. 400/0214: Zastupitelstvo obce bere 

na vědomí předloženou žádost 

11. Žádosti o odkoupení pozemků 

Obecní úřad obdržel žádost o odkoupení pozemku p.č. 

917/1 o výměře 6578 m2. Po posouzení žádosti 

zastupitelstvo prodej zamítlo. Předložením záměru se 

souhlasem současného nájemce, je možnost dát pozemek 

do pronájmu.  

Návrh usnesení č. 401/0214: Zastupitelstvo obce 

neschvaluje prodej pozemku 

Hlasování: Pro:8, proti:0, zdržel se:0 

Usnesení č. 401/0214 bylo schváleno 

Obecní úřad obdržel žádost p. Bambucha o odkoupení 

pozemku parc.č. 2829/2 v k.ú. Janová, který je ve 

vlastnictví obce. Zastupitelé žádost projednali. Se situací 

kolem Záruženského potoka se zabývali již na minulém 

zasedání. Rozhodnutí bylo odloženo na další zasedání, 

kde by měly být předloženy doplňující informace a již 

konkrétní návrhy řešení.  

12. Schválení zadávací dokumentace a příkazní 

smlouvy na technický dozor investora kanalizace 

obce Janová 

Zastupitelé souhlasí se zadávací dokumentací a příkazní 

smlouvou na technický dozor investora kanalizace obce 

Janová. 

Návrh usnesení č. 402/0214: Zastupitelstvo obce 

schvaluje zadávací dokumentaci a příkazní smlouvu na 

technický dozor investora kanalizace obce Janová.    

Hlasování: Pro:8, proti:0, zdržel se:0 

Usnesení č. 402/0214 bylo schváleno 

13. Výběrové řízení na zhotovitele chodníků a 

osvětlení přechodů 

Byl osloven pan Ing. Čestmír Čech, který se zabývá 

výběrovým řízením na stavební projekty. Připraví 

podklady k vypsání výběrového řízení, ve kterém budou 

osloveny minimálně tři firmy. Zastupitelé souhlasili se 
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provedena kontrola finančního výboru, provedena 

inventarizace fyzická i dokladová za účasti Ing. Karla 

Eliáše a kontrola krajské hygienické stanice zlínského 

kraje. Požádal o spolupráci obce k zajištění úklidu hřiště 

za školou, oplocení potoka, oprava mostku. Pro úklid 

půdních prostor školy zajištění kontejneru. 

Informace ředitele školy je přílohou zápisu. 

Návrh usnesení č. 393/0214: Zastupitelstvo obce bere 

na vědomí informace ředitele školy. 

4. Hodnotící zpráva za rok 2013 

Hodnotící zpráva za rok 2013 byla zastupitelům 

přeposlána před zasedáním zastupitelstva. Paní  Kotrlová 

zastupitelům  vysvětlila celkové příjmy, výdaje, 

financování, jednotlivé dotační tituly, transfery dle 

výkazu FIN 2-12. Součásti hodnotící zprávy je výkaz 

FIN 2-12, který je přílohou tohoto zápisu. Zároveň byla 

schválena účetní závěrka ZŠ a MŠ za rok 2013, která je 

uložena na OÚ. Hospodářský výsledek k 31.12.2013 je 

minus 24.266,43 Kč. Ztráta bude dorovnána z rezervního 

fondu ZŠ a MŠ. Hodnotící zpráva bude vyvěšena na ÚD 

i na stránkách od 27.2. do 14.3.2014. 

Návrh usnesení č. 394/0214: Zastupitelstvo obce 

schvaluje hodnotící zprávu za rok 2013.    

Hlasování: Pro:8, proti:0, zdržel se:0 

Usnesení č. 394/0214 bylo schváleno 

5. Inventarizace majetku za rok 2013 

Inventarizační komise provedla inventarizaci majetku a 

závazků za rok 2013. Inventarizační soupisy byly 

zastupitelům přeposlány k prostudování. Ing. Eliáš, 

předseda inventarizační komise zastupitele informoval o 

průběhu a výsledku inventarizace. Paní Kotrlová, účetní 

obce zastupitele blíže seznámila s inventarizačními 

soupisy a jejími přílohami. Po diskuzi zastupitelé 

inventarizaci schválili.  Veškeré doklady týkající se 

inventarizace jsou uloženy na OÚ. 

Návrh usnesení č.395/0214: Zastupitelstvo obce 

schvaluje inventarizaci majetků a závazků za rok 2013. 

Hlasování: Pro:8, proti:0, zdržel se:0 

Usnesení č. 395/0214 bylo schváleno 

6. Informace o výběrovém řízení  na kanalizaci 

Starosta obce informoval o výběrovém řízení na 

kanalizaci obce, které proběhlo 20.2.2014. Výběrového 

řízení se zúčastnilo celkem 13 firem. V předložených 

nabídkách byly velké finanční rozdíly. Nejvyšší nabídka 

cca 68 mil., nejnižší nabídka cca 37 mil. Firma 

Allowance, která zajišťuje toto výběrové řízení, převzala 

veškeré podklady ke kontrole. Bude probíhat další kolo-

elektronická aukce. 

Návrh usnesení č. 396/0214: Zastupitelstvo obce bere 

na vědomí informaci o výběrovém řízení na kanalizaci 

Janové. 

7. Schválení směnné a kupní smlouvy  

Na směnnou a kupní smlouvu byl vyvěšen záměr obce na 

prodej a směnu pozemků p.č. 2765/1, 2834, 147/2, 2953 

a 991/2.  K vyvěšenému záměru nebylo žádných 

připomínek. Zastupitelé souhlasili se sepsáním směnné a 

kupní smlouvy s manžely Kaizerovými a paní Šťastnou.  

Návrh usnesení č.397/0214: Zastupitelstvo obce 

schvaluje sepsání směnné smlouvy a kupní smlouvy na 

pozemky p.č. 2765/1, 2834, 147/2, 2953 a 991/2.    

Hlasování: Pro:8, proti:0, zdržel se:0 

Usnesení č. 397/0214 bylo schváleno 



 

zajde na nákup, vyzvedne léky, doveze automobilem 

Diakonie k lékaři nebo na jiná místa… Zajišťujeme 

dovozy obědů, včetně různých diet (diabetická, šetřící, 

pankreatická, žlučníková, vegetariánská). Zapůjčujeme 

také různé kompenzační pomůcky: polohovací postele, 

antidekubitní matrace, chodítka, invalidní vozíky, berle, 

klozetové židle, nájezdové ližiny, schodolez aj. Pokud 

byste chtěli pečovatelskou službu využít, zavolejte na tel.: 

734 647 978 paní Iloně Ostřanské, vedoucí Domácí péče. 

 

Denní stacionář Zahrada je místo pro setkávání seniorů, 

kteří nechtějí být doma sami a kteří mají problémy 

s poruchami paměti, ale i jinými chorobami. Ve stacionáři 

se setkávají senioři, kteří společně trénují paměť, zpívají, 

cvičí, věnují se ručním pracím a výtvarným aktivitám, 

povídají si, vzpomínají, chodí na vycházky, jezdí na 

výlety, společně slaví narozeniny… Zájemce vozíme do 

stacionáře naším automobilem a odpoledne je zase 

odvážíme domů (pečovatelka doprovodí seniora až do 

bytu). Stravu zajišťujeme, včetně diet. Stacionář se nachází 

v přízemí nově opravené budovy Domova Jabloňová, ulice 

Strmá 26, Vsetín. Máte-li zájem náš stacionář nezávazně 

navštívit, kontaktujte vedoucí stacionáře Mgr. Alenu 

Michutovou na telefonním čísle: 739 332 964. 

 

Dále ještě provozujeme Domov pro seniory Vsetín – 

Ohrada (telefon 734 769 739), Domov Jabloňová 

(domov pro seniory s Alzheimerovou chorobou či jinými 

typy demence; telefon 739 244 654) a Odlehčovací 

službu (krátkodobé pobyty seniorů, do 3 měsíců, možno i 

opakovaně v roce, telefon 734 769 739). Více informací se 

můžete dozvědět na našich stránkách:  

www.diakonievsetin.cz.  

 

DRUHÝ ROČNÍK KURZU PRÁCE NA 

POČÍTAČI 
   Letos byl již podruhé zahájen kurz práce na PC pod 

vedením Roberta Dostála. Do kurzu se mohl přihlásit 

kdokoliv, kdo měl zájem se něco přiučit ze základů práce 

na počítači. Kurzy probíhaly jednou týdně přibližně od 

počátku ledna do konce března. Výuka probíhala 

v počítačové učebně školy, za což je vhodné poděkovat 

řediteli Michalu Lucbauerovi, který konání kurzů 

v prostorách školy vyšel vstříct. 

   Určitou výhodou kurzů je, že nemají žádnou pevnou 

učební osnovu. To umožňuje zastavit se u probíraného 
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zahájením výběrového řízení a pověřili Ing. Čecha 

organizací tohoto výběrové řízení. 

Návrh usnesení č. 403/0214: Zastupitelstvo obce 

schvaluje uskutečnění výběrové řízení a pověřuje Ing. 

Čestmíra Čecha jeho organizací. 

Hlasování: Pro:8, proti:0, zdržel se:0 

Usnesení č. 403/0214 bylo schváleno 

14. Různé 

 Starosta obce informoval, že v měsíci únoru 

proběhly kulturní akce Košt slivovice, 

Pyžamový karneval, Papučový ples, na které 

obec Janová věnovala věcné ceny.  

 Na návrh Dalibora Bartíka týkající se osvětlení 

hřiště (tribuny) z důvodu bezpečnosti ve 

večerních hodinách, se bude hledat nejvhodnější 

i finančně nenáročné řešení.  

 

OBECNÍ ÚŘAD – INFORMUJE 
Ve dnech 21. 5. - 23. 5. 2014 bude probíhat sběr 

velkoobjemového odpadu. Sběrný dvůr bude v 

uvedených dnech otevřen nepřetržitě. 

Ve dnech od 2. 6. do 6. 6. 2014 – pondělí, středa od 

8:00 hod. do 16:00 hod., úterý, čtvrtek, pátek od 8:00 

hod. do 14:00 hod., se uskuteční sbírka použitého 

ošacení, lůžkovin, látek, domácích potřeb, vatované a 

péřové přikrývky, polštáře a deky, obuv, hračky, peří, 

menší funkční elektrospotřebiče. 

Věci je nutné zabalit do igelitových pytlů či krabic, aby 

se nepoškodily a neušpinily transportem. 

text: Karla Vašťáková, místostarostka 

 

 

Vážení spoluobčané, 

Diakonie Vsetín nabízí rozmanité sociální služby pro 

seniory. Dovolte nám, abychom Vás o nich informovali. 

Možná je využijete Vy sami či Vaši rodinní příslušníci, 

nebo třeba znáte v okolí někoho, kdo by pomoc 

Diakonie potřeboval.  

Domácí péče je pečovatelská služba pro seniory. 

Pečovatelka přijde za seniorem ve smluvený čas a 

pomůže mu, s čím je potřeba: uklidí byt, vytře podlahy, 

umyje okna, pomůže s hygienou, oblékáním, jídlem, 

http://www.diakonievsetin.cz/


 

učiva jakkoliv dlouhou dobu, dokud danou látku opravdu 

všichni nezvládnou. Můžou se zcela změnit záměry 

vyučujícího, když účastníci projeví přání naučit se 

konkrétní věc, která je zajímá. Navíc je kurz natolik 

dobrovolný, že nijak striktně nevyžaduje pravidelnou 

docházku. Prostě, kdo má zájem opravdu se něco naučit, 

dochází pravidelně, jiný zase například podle pracovního 

volna. 

   Kurzy práce na PC jsou další dobrovolnou iniciativou 

občanů Janové a jen rozšiřují možnosti volnočasového 

vyžití, které chystají lidé pro své sousedy. Výhodou je 

určitě dostupnost, kdy zájemci nemusí nikam dojíždět, 

určitě nezanedbatelnou položkou je kurz zdarma a to, že 

se dobře znají účastníci s vyučujícím, má taky své plus. 

Proto je určitě na místě poděkovat za tuto iniciativu 

Robertu Dostálovi, který pro druhé obětuje svůj volný 

čas a zvyšuje v obci počítačovou gramotnost. 

   text a foto: Radomír Dolanský 

PODPORA ŽIVNOSTNÍKŮM A 

DROBNÝM PODNIKATELŮM 
   V rámci podpory živnostníků a drobných podnikatelů 

nabízí obec Janová vytvoření webových stránek zdarma. 

Vaše webové stránky by měly název 

„vasejmeno.janova.cz“. Uživatel bude mít možnost 

zdarma využít také jednoduchý redakční systém. 

   Ukázku webové stránky najdete na adrese: 

www.zivnostnik.janova.cz . V nabídce je cca 700 

možných šablon webových stránek. V případě zájmu se 

obracejte na: Karel Eliáš, email: karelias@seznam.cz, 

tel.: 731466668. 

      text: Ing. Karel Eliáš 

HASIČI HODNOTILI ČINNOST 
   V neděli 12. ledna 2014 se v sále kavárny ZZJM sešli 

na valné hromadě hasiči místního sboru i s hosty ze 

sborů okolních obcí, ale také místních složek, aby 

zhodnotili činnost za uplynulý rok. Slova se ujal jednatel 

Karel Janiš, který pozdravil všechny přítomné a 

především přivítal hosty.  

   Za Okresní sdružení hasičů Vsetín to byl Honza 

Bělíček, za okrsek č. 1 Vsetín bratr Hrňa, SDH Semetín 

zastupoval bratr Šimčík, za SDH Ústí Jan a Martin 

Mončekovi, za SDH Hovězí manželé Martincovi a bratr 

Ševčík. Bratr Janiš také přivítal starostu obce Janová 

Jana Machalce a za TJ Tatran Janová místopředsedu 

Dušana Bazalku. Před zahájením jednání vyzval 

předsedající všechny přítomné, aby uctili památku 

zesnulého člena SDH Janová Josefa Soukupa. 

   Shrnutí činnosti za rok 2013 a plán na letošní rok 

provedl starosta SDH Janová Jiří Pončík. Upozornil 

přítomné, že z celorepublikového pohledu patří Sdružení 

hasičů Čech, Moravy a Slezska k nejmasovějším 

složkám v České republice. Šest tisíc tři sta obcí sdružuje 

celkem 353 000 členů. Nepostradatelnost profesionálních 

i dobrovolných složek se projevila například při 

povodních v loňském roce, kdy se záchranných prací 

zúčastnilo na 30 000 hasičů. 

Na úseku prevence je podle starosty Pončíka pořád co 

zlepšovat vzhledem k jeho důležitosti. V současné době 

například chybí sboru vyškolený odborník, který by 

mohl provádět školení požární prevence například ve 

škole nebo pro seniory. Ovšem na druhou stranu 

spolupracuje místní SDH se Základní a Mateřskou 

školou Janová především při účasti ve výtvarné soutěži 

 

http://www.zivnostnik.janova.cz/
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   Požární ochrana očima dětí. Tři nejlepší práce z každé 

kategorie jsou odeslány na Okresní sdružení hasičů. 

V loňském roce byla z janovské školy vyhodnocena 

v rámci okresu na třetím místě žákyně Andrea Filgasová. 

Do tohoto úseku prevence patří rovněž ukázky a použití 

techniky, které například předvedli hasiči z Ústí a Janové 

při akci Mámo, táto hýbejte se na cyklostezce. Vše 

proběhlo za pomoci hasičského dorostu z Janové. Další 

podobnou ukázku provedl na dětském táboře bratr 

Jaroslav Šimčík. 

   Dobrovolní hasiči z Janové se zúčastňují jak hasičských 

soutěží, tak i cvičení zásahových jednotek, především 

dálkové dopravy vody a také tematických školení. Jejich 

umístění se v minulém roce pohybovala většinou v druhé 

polovině výsledkových tabulek. Zde vzpomněl starosta 

SDH Jiří Pončík nedostatečnost zastaralé techniky, která 

je v provozu udržována jen díky podpoře ze strany obce a 

desítkami brigádnických hodin členů hasičského sboru, 

především díky veliteli sboru Richardu Machalcovi, 

kterého Jiří Pončík označil za hybnou páku SDH Janová. 

   Příznivě se rozvíjejícím odvětvím činnosti SDH je 

činnost s mládeží. Tato má v Janové dlouholetou a 

úspěšnou tradici. Po krátké odmlce byla před dvěma lety 

znovu uvedena v život družstva mladších a starších žáků. 

V loňském roce hasičské mládí z Janové absolvovalo 

první ročník obvodových soutěží a jejich výsledky jsou 

dobrým předpokladem pro výkonnostní růst v dalších 

letech. Dva dorostenci se taktéž zúčastnili akcí v týmech 

mužů, což je základním smyslem nelehké práce 

s mládeží, aby dobrovolným sborům vyrůstali nástupci a 

tyto důležité složky záchranného systému nezanikaly. 

V době konání setkání hasičů mělo SDH Janová 17 členů 

mládeže, které vedou manželé Jana a Richard Machalcovi 

za výpomoci bratra hasiče Aleše Čably. 

   Následovalo ocenění členů dobrovolného sboru hasičů 

v Janové. Okresní sdružení hasičů Vsetín udělilo 

věrnostní stužku za dvacet let obětavé práce bratru Pavlu 

Pisklákovi a věrnostní stužku za 40 let obětavé práce 

Josefu Holcovi. 

   Mládežnická družstva Janové díky sponzoru Karlu 

Trlicovi vydala na rok 2014 nástěnný kalendář obsahující 

49 fotografií především ze soutěží. Nápad v diskusi velmi 

pochvalně hodnotil například zástupce okrsku č. 1, Honza 

Bělíček nebo zástupce TJ Tatran Janová Dušan Bazalka, 

který zdůraznil, že právě sponzory tohoto typu 

s neotřelými nápady, potřebují hasiči, ale i jiná sdružení 

jako sůl. 

 Úspěchy v práci s mládeží vyzdvihli ve svých zdravicích 

i hosté z okolních SDH a rovněž starosta obce Jan 

 

Machalec. Na závěr nabídl možnost zakoupení kalendáře 

janovských mládežníků všem zúčastněným velitel SDH 

Janová a vedoucí kroužku mladých hasičů Richard 

Machalec. Řada přítomných koupí tohoto kalendáře 

činnost mladých hasičů bez váhání podpořila. 

   text a foto: Radomír Dolanský 

 

VÝROČNÍ ČLENSKÁ SCHŮZE 

MYSLIVECKÉHO SDRUŽENÍ  

JANOVÁ – ÚSTÍ 
   Dne 22. února 2014 se v kavárně konala každoroční 

členská schůze Mysliveckého sdružení Janová – Ústí, na 

které jako vždy myslivci hodnotí uplynulý rok, plánují 

akce na rok stávající a samozřejmě diskutují o řadě 

aktuálních problémů, které se nevyhýbají ani myslivcům 

a jejich péči o honitbu. 

   Členskou schůzi zahájil Pavel Hloch a po krátkém 

úvodu předal slovo předsedovi sdružení Josefu 

Mikulenčákovi, který přednesl zprávu o činnosti. 

Předseda přivítal hosty výroční schůze. Za Ústí Antonína 

Filu, za obec Janovou místostarostku Karlu Vašťákovou, 

dále přivítal zástupce SDH Ústí Libora Dvořáka, SDH 

Janová Jiřího Pončíka, TJ Tatran Janová Taťánu 

Hradovou, všechny přátele myslivosti a samozřejmě 

povolenkáře a členy sdružení. 

   Rok 2013 se nesl v duchu oslav 20. výročí vzniku 

Mysliveckého sdružení Janová – Ústí. Členové se jako 

každoročně zúčastnili střelecké soutěže O flašku 

předsedy v Pozděchově, kde předvedli vyrovnané 

výkony a člen sdružení, Josef Mikulenčák ml. získal 

zasloužené vítězství. 

   Dárkem k oslavám výročí pro veřejnost bylo pořádání 

akce při kácení máje. Proti předčasnému setnutí máje 

rivaly z okolních vesnic se myslivci pojistili 

oplechováním kmene máje. Čest byla zachráněna a 

oslavy proběhly i přes nepřízeň počasí za značného 

zájmu veřejnosti. Kladné hodnocení oslavy získaly 

především za netradiční soutěže pro děti i dospělé a 

naopak za tradiční myslivecké pochoutky. Spokojenost 

hostů potvrdil následující taneční večer, který se protáhl 

až do brzkého tanečního rána. S akcí a jejím ohlasem 

můžou být myslivci skutečně spokojeni. Za úspěch akce 

předseda Mikulenčák dodatečně poděkoval všem, kteří 

se na ní podíleli. 

   Další akcí k oslavám založení mysliveckého sdružení 

byla prosincová naháňka. Díky řadě pozvaných hostů 

byla obestavena velká leč, což se vyplatilo. Perfektní 

práce psovodů a honců nahnala řadu kusů vysoké zvěře. 



 

Celkově potvrdil předseda, že akce, které byly 

naplánovány, ale i ty, jež se objevily během roku, zvládli 

myslivci výborně. Problémy přinesla pozdní a značná 

sněhová nadílka, která podstatně snížila stavy vysoké 

zvěře. Proto bylo rozhodnuto o snížení počtu lovené 

zvěře. 

   Poté předseda sdružení nastínil nejdůležitější body 

činnosti na rok 2014, ať už z oblasti myslivosti, kultury, 

ale taky nová právní hlediska. Například vzhledem 

k platnosti nového občanského zákoníku, by se mělo 

sdružení během roku 2014 přeorganizovat na jiný 

subjekt. V tomto bodě se rozhodli myslivci sledovat dění 

v Českomoravské myslivecké jednotě a na základě 

výsledků budou postupovat dále. 

   Mnohem větším zádrhelem při pořádání společenských 

akcí je nutnost vlastnit koncesi na prodávání tvrdého 

alkoholu. Přes dlouholeté upozorňování oficiálních 

výrobců alkoholu na nekalé praktiky stát nekonal a svou 

pozdní reakci napravuje zákony a vyhláškami 

dohnanými až ad absurdum. Ve své podstatě danými 

nařízeními znemožňuje konání společenských akcí, 

poněvadž pokud nebude návratnost vynaložených 

prostředků, akce se konat prostě nebudou. Zde se 

sdružení myslivců Janová – Ústí bude snažit najít 

zákonné varianty, které by umožnily tato likvidační 

nařízení řešit přijatelným způsobem. Samozřejmě, že 

stejné problémy řeší všechny složky, sdružení a 

společenství v republice. 

   Závěrem svého vystoupení Josef Mikulenčák 

poděkoval obecním úřadům za podporu a vstřícný 

přístup k myslivosti, všem členům pak za aktivní účast 

při plnění úkolů. Jako další v rozpravě vystoupil 

hospodář mysliveckého sdružení Jan Machalec. Zmínil 

se především o nadměrném úhynu srnčí zvěře (22 kusů), 

jejichž úhyn nebyl do dnešní doby uspokojivě vysvětlen. 

Navíc ještě 12 kusů bylo sraženo auty. Přesto se myslivci 

řádně připravili na zimní přikrmování zvěře, pro udržení 

zdravotního stavu srnčí zvěře byly zakoupeny léčivé 

minerální granule. 

   Následovala diskuse, kde se poměrně dlouze rozebíraly 

možnosti a dopady přeorganizování sdružení na spolek. 

Zde diskutující došli k jednoznačnému závěru, že nové 

požadavky opět pouze stěžují dalšími složitostmi a 

byrokracií základní práci a smysl existence 

mysliveckých sdružení. Stejně obsáhlá diskuse byla 

věnována již zmíněným zpřísněním při prodeji tvrdého 

alkoholu. 

   Následovaly zdravice místostarostky obce Janová 

 

Karly Vašťákové, Taťány Hradové za TJ Tatran Janová, 

Jiřího Pončíka jménem SDH Janová, Antonína Fily za 

obec Ústí a Libora Dvořáka za SDH Ústí. 

   text a foto: Radomír Dolanský  

 

 VALNÁ HROMADA SPORTOVCŮ 
   V neděli 2. března 2014 se sešli sportovci a příznivci 

rekreačních sportů z Janové na valné hromadě, aby 

zhodnotili svoji činnost za uplynulé období, ale 

především, aby si zvolili nové vedení. To znamená 

výbor Tělovýchovné jednoty Tatran Janová a výbor 

oddílu kopané, který se bude podléhat řízení výboru TJ, 

pouze zjednoduší a zkvalitní práci TJ Tatran Janová jako 

celku. 

   Průvodního slova v zaplněném sále kavárny v Janové 

se ujal Michal Lucbauer. Přivítal hosty, starostu obce 

Jana Machalce a zástupce jednotlivých zájmových 

složek obce. Poté požádal mluvčí valné hromady, aby 

minutou ticha uctili památku místních sportovců, kteří 

již nejsou mezi námi. Tato ztráta byla pro TJ Tatran 

Janová obzvláště citelná, neboť odešel její dlouholetý 

aktivní činovník a předseda Antonín Soukup. 

   Po splnění technických náležitostí valné hromady bylo 

slovo předáno Dušanu Bazalkovi, který přednesl zprávu 

o činnosti za rok 2013. Členská základna tělovýchovné 

jednoty, která v Janové bez přerušení funguje od roku 

1928, eviduje v současné době 142 členů. Nejstarší člen 

TJ má 78 let a nejmladší teprve šest let. Celkově tvoří 

členskou základnu 107 mužů a 35 žen. 

   V loňském roce sportovci do fotbalových soutěží již 

nepřihlásili družstvo B, jak pro nedostatek hráčů, tak 

z ekonomických důvodů. Celkově se Tělovýchovná 

jednota Tatran Janová může chlubit zvyšující se 

sportovní aktivitou především na poli rekreačních 

sportů. Sportovci také pořádají kulturní akce pro občany 

nejen místní. Sportovní aktivity občanů lze sledovat 

například i při stále vyšší obsazenosti volných termínů 

v tělocvičně. Pravidelně se scházejí staří páni na fotbal, 

volejbalisté, rodiče s dětmi, příznivci badmintonu nebo 

stolního tenisu. 

   V Janové velmi dobře spolupracují jednotlivé aktivní 

složky, a tak je logické, že si navzájem vycházejí vstříct, 

což ještě zvyšuje kvalitu akcí pro spokojenost 

návštěvníků. Výborná spolupráce při přípravě, 

zajišťování a podpoře akcí je rovněž ze strany obce. 

Vzhledem k současným stavebně – ekonomickým 

záměrům obce nejde ani tak o finanční podporu, jako 



 

regionu. 

   Samozřejmě, že i TJ Tatran Janová má problémy. 

Například se prozatím nedaří stabilně udržet v obci práci 

s fotbalovou mládeží. K tomuto bodu se na valné 

hromadě vyjádřil Martin Zbranek. Přednesl svoji snahu o 

ustavení fotbalové jedenáctky mladších žáků, která by 

měla začít v Janové trénovat od začátku fotbalové sezóny 

2014/2015. Takže snad se záměry podaří realizovat a i 

v této oblasti bude tělovýchovná jednota slavit úspěchy. 

Podporu této snaze zvlášť přislíbil i starosta obce.  

   Hlavním bodem programu však byly volby nového 

výboru TJ Tatran Janová a výboru oddílu kopané. Výbor 

pro kopanou byl vytvořen, aby se při přerozdělení 

kompetencí uvolnily ruce členům výboru TJ, který se 

takto může věnovat kvalitnější přípravě různých větších 

akcí. Výbor kopané zůstává subordinačně podřízen 

výboru TJ.  

   Do výboru TJ Tatran Janová byli zvoleni tito 

členové: Bazalka Dušan, Holec Josef, Hradová Taťána, 

Lucbauer Michal, Mikušek Václav, Pončík Josef, 

Zbranek Jaromír. 

Do výboru kopané byli zvoleni: Bant Josef, Čabla 

Lubomír, Měrka Josef, Mikušek Václav, Papšík Karel, 

Potočný Vlastimil, Sedláček Petr, Soukup Bronislav, 

Vašťák Miroslav a Zbranek Martin. 

   Valná hromada sportovců v Janové na konkrétních 

úspěších dokázala, že nešlo jen o řeč popsaného papíru, 

avšak vpravdě aktivní činnost mnoha jednotlivců, ale i 

celé TJ. To znamená, že společenský život v obci i do 

budoucna slibuje širokou paletu možností, sportovního i 

kulturního vyžití pro všechny věkové kategorie. 

   text a foto: Radomír Dolanský 

 

NOVÝ POHÁR DO EXPOZICE 

JOSEFA VAŇKA 
Expozice Josefa Vaňka, která byla slavnostně otevřena 

v budově základní školy 21. března 2013 dostala do 

vínku další krásný pohár, který získal Josef Vaněk za 

jedno ze svých mnoha vítězství. Tímto získala expozice 

ještě větší výpovědní hodnotu o úspěších borce, který žil 

řadu let v naší obci. 

 Pohár do expozice věnovala Silvie Juřicová, po 

rodové linii příbuzná Josefa Vaňka, která dodnes 

navštěvuje Janovou. Za tento dar paní Juřicové velmi 

děkují nejen iniciátoři vytvoření expozice Radomír 

Dolanský a Michal Lucbauer, ale i obec a zcela určitě 

řada občanů Janové, pro kterou je ctí mít v obci 

připomínku na tohoto sportovního přeborníka. 

   text a foto: Radomír Dolanský 

spíše využití jiných možností k rozvoji aktivní činnosti 

občanů. A to se v Janové opravdu daří. 

   Tělovýchovná jednota se v oblasti rekreačního sportu 

může rovněž pochlubit velmi úspěšným 1. ročníkem 

Janovských sportovních her, kterých se v období 

vánočních svátků zúčastnily desítky nadšenců z obce, ale 

i příznivců odjinud. Volejbalové turnaje a rovněž řadu 

recesistických vystoupení pod hlavičkou sportovců 

pořádá místní humoristicko – recesistické uskupení 

Džejmsovci. Prostě Janová i díky značnému přispění 

sportovců žije.  

   Za staré pány o činnosti promluvil Bronislav Soukup. 

Jak přiznal na rovinu přede všemi, sic se staří páni 

v turnajích neumístili na předních ani prostředních 

místech, velmi rádi trénují a především následně 

rozebírají nové poznatky z tréninku v prostorách, kde 

právě probíhala valná hromada. Bronislav Soukup slíbil 

již rozesmátému předsednictvu i členům, že v této 

bohulibé činnosti budou zcela určitě pokračovat.  

O úspěších i problémech oddílu kopané promluvil Václav 

Mikušek, jehož rozbor přinášíme na jiném místě 

Janovských listů. 

   Další chloubou místní činnosti jsou bezesporu turisté. 

Jak ve svém příspěvku zhodnotila vedoucí postava 

janovské turistiky Zdenka Chudějová, turistika v Janové, 

to znamená mnohdy účast nadšenců s věkovým rozpětím 

přesahujícím šedesát let a početné výpravy čítající 

několik desítek turistů. Například silvestrovská vycházka 

na Janovské paseky je dnes již kultovním srazem 

nadšenců z širokého okolí a počty zúčastněných přesahují 

stovku. Počet akcí za sezónu se počítá řádově již 

v desítkách a zájem je stále větší. Možná i proto, že cílem 

turistů nejsou samotné vycházky, ale především 

objevování neznámých míst na Valašsku, míst 

dotýkajících se místní historie či významných osobností 

 



 

Z JEDNÁNÍ KONTROLNÍHO VÝBORU 
   Kontrolní výbor se na svých minulých jednáních 

zabýval především docházkou členů zastupitelstva a 

všech tří výborů obce, hospodařením sportovní haly a 

hospodařením v lesích. Těmito tématy se zabýval na 

všech jednáních za poslední 3 roky. Zápisy z jednání KV 

můžete nalézt na webových stránkách obce: 

http://www.janova.cz/cz/obecni-urad/vybory/kontrolni-

vybor. Z těchto jednání jsem se pokusil shrnout to 

nejpodstatnější. 

   Docházka zastupitelů obce je jedním z ukazatelů práce 

zastupitele. KV sleduje docházku zastupitelů poslední tři 

roky. Všechna zasedání ZO byla usnášeníschopná a 

celková účast 94 % je vynikající. Zatímco v prvním roce 

po zvolení byli zastupitelé ve své účasti téměř 

stoprocentní, postupně se účast snižovala. Je třeba však 

upozornit, že také počet zasedání zastupitelstva byl, 

zejména v posledním roce, vysoký. Je to zejména v 

souvislosti s blížící se výstavbou kanalizace a potřebou 

schvalovat různé materiály týkající se této velké investice. 

Docházku jednotlivých zastupitelů si můžete prohlédnout 

v tabulce. Výbory obce se scházejí dle potřeby. Všechny 

mají 5 členů. Kontrolní výbor se v letech 2011-2013 sešel 

celkem čtyřikrát. Účast byla vždy 100 %. Finanční výbor 

uskutečnil ve stejném období 5 kontrol, vždy byla účast 

nadpoloviční a výbor byl tedy usnášeníschopný. Výbor 

pro kulturu a sport se za poslední 3 roky sešel na dvou 

jednáních, z kterých byl pořízen zápis. Také on byl na 

obou jednáních usnášeníschopný. 

 

Docházka členů ZO, FV, KV, SKV  

zastupitelé 2011 2012 2013 

Bartík Libor 100% 100%   94% 

Eliáš Karel 100% 100% 100% 

Hradová T.   83%   90%   69% 

Machalec Jan 100% 100% 100% 

Olšák Aleš 100%   90% 100% 

Petřeková M. 100%   90%   94% 

Pončík Josef 100% 100% 100% 

Tomanec J. 100%   80%   88% 

Vašťáková K. 100% 100%   81% 

účast celkem   98%   94%   92% 

počet zasedání      12      10      16 

 

Hospodaření Sportovní haly  

   Z tabulky příjmů a výdajů vyplývá, že se hospodaření 

sportovní haly dostalo v roce 2013 poprvé z červených 

čísel. V roce 2013 dosáhly příjmy téměř 300 tis. Jak však 

vyplynulo z podrobnější analýzy nákladů, znamenalo toto 

zvýšení také zvýšení výdajů na energie (plyn, elektřina). 

Zisku tak v roce 2013 bylo dosaženo především díky 

tomu, že se neprováděly žádné investice. V roce 2012, 

kdy byla ztráta 4 tis. Kč, byly investice ve výši 32 tis. Kč. 

Pro úplnost je potřeba uvést, že splátky úvěru, které 

nejsou započteny ve výdajích, dosáhly v roce 2013 výše 

636 tis. Kč 

 

2011  2012  2013 

příjmy 223 960 Kč 269 500 Kč 296 322 Kč 

výdaje 264 195 Kč 273 701 Kč 269 585 Kč 

bilance  -40 235 Kč    -4 201 Kč   26 737 Kč 

 

 

Prodej dřeva  

   Zatímco v roce 2012 byl prodej dřeva nižší o téměř 200 

tis. Kč, tak v roce 2013 se naopak v porovnání s 

předchozím rokem o 1/3 zvýšil. Interní výběrová řízení na 

mýtní těžbu byla starostou obce provedena v letech 2011 a 

2013. V roce 2011 byla vítězem firma XWOOD. V roce 

2012 výběrové řízení nebylo provedeno. Při jednání 

kontrolního výboru v roce 2013 starosta obce uvedl, že 

dřevo je prodáváno firmě, s kterou má dobré zkušenosti co 

se týká ceny za dřevo i splatnosti faktur. Přislíbil, že obec 

bude oslovovat více firem tak, aby bylo dřevo prodáváno 

nejvýhodnější nabídce. Při výběrovém řízení v roce 2013, 

kde podaly cenovou kalkulaci tři firmy, předložila 

nejvýhodnější nabídku firma Lubomír Dančák. U nahodilé 

těžby starosta obce výběrové řízení neprováděl. KV se 

také zabýval problematikou boje s kůrovcem. Starosta 

obce popsal možnosti, které obec využívá a uvedl, že v 

letošním roce (2014), vzhledem k mírné zimě, bude 

potřeba věnovat kůrovci zvýšenou pozornost, aby nedošlo 

ke kůrovcové kalamitě jako v roce 2011. Na dotaz na 

možný střet zájmů při prodeji dřeva svému synovi 

Richardu Machalcovi uvedl, že mu obec prodává převážně 

palivové dřevo a jde tak nejen o podporu místnímu 

živnostníkovi, ale také občanům Janové, neboť u nich pak 

zpracované palivové dřevo většinou končí. 

 

Kupující 2011  2012  2013 

XWOOD s.r.o. 739 747 Kč -  - 

P. Bambuch 204 917 Kč -  - 

L. Dančák 548 796 Kč 1 286 871 Kč 1 639 290  

R. Machalec -       19 341 Kč    314 726  

Celkem  1 493 460 Kč 1 306 212 Kč 1 954 016  

z toho kůrovec    252 522 Kč      50 848 Kč      83 363 

 

Znečištění veřejných prostranství v obci  

   KV se zabýval znečišťováním veřejných prostranství v 

obci. V roce 2012 se zabýval podnětem M. Řepky, který 

upozornil na znečištění v prostoru autobusové zastávky a 

blízké křižovatky. Důvodem byl výskyt drůbeže kvůli 

špatnému stavu plotu u domu č.p. 152. V roce 2013 KV 

řešil situaci v okolí prodejny Jednoty, kde dochází k 

narušování pořádku. Bylo navrženo přemístit lavičky blíže 

prodejně a zároveň instalovat odpadkové koše. Zároveň 

bylo navrženo provádět pravidelný úklid problematických 

oblastí. 

 

Dopravní značení v obci 

   Aleš Olšák upozornil na křižovatku mezi OÚ a 

kavárnou. Tato křižovatka není označena dopravním 

značením a přednost tak mají auta přijíždějící zprava. 

Řidič jedoucí z Hořanska po širší cestě by tak měl dát 

přednost autům přijíždějícím zprava, z uličky mezi OÚ a 

kavárnou. Navrhuje umístit do uličky mezi OÚ a kavárnou 

značku „dej přednost v jízdě“, která by upřednostnila 

řidiče jedoucí z Hořanska. Upozornil také, že podobná 

značka chybí i u mostu, kde se napojuje cyklotrasa od 

Vsetína. Členové KV dále probírali možnosti, jak lépe 

provést toto značení a navrhli umístit zde vodorovné 

značení, které by cyklisty upozornilo na směr jízdy a také 

to, že by měli dát přednost v jízdě. Bylo také doporučeno 

opravit značku „dej přednost v jízdě“ na ulici Nábřežní 

před mostem. 

 



 

a Plzeň) přijdou o příjmy ve výši cca 1,1 mld. Kč.    

   Princip rozdělování daní je takový, že se celostátní 

výnos procentně rozdělí mezi příjem státního rozpočtu, 

příjem krajů a příjem obcí. V případě DPH to např. činí 

71,31 % stát, 7,86 % kraje a 20,83 % obce. Výjimkou 

jsou dva typy daní a to daň z nemovitosti, kdy jde do 

rozpočtu dané obce 100 % částky, kterou občané 

zaplatí na dani z nemovitosti. Druhou daní, ze které 

výnos směřuje přímo do rozpočtu obce je daň z příjmu 

fyzických osob ze samostatně výdělečné činnosti (z 

podnikání). Do rozpočtu obce jde přímo 30 % z částky, 

kterou podnikatel s trvalým bydlištěm v obci zaplatil na 

dani z příjmu.  

   Jak se přijetí tohoto zákona projevilo v příjmech obce 

Janová. Zatímco mezi lety 2011 a 2012 došlo k nárůstu 

v daňových příjmech „pouze“ o 0,134 mil. Kč, tak 

mezi lety 2012 a 2013 došlo k nárůstu v příjmech z 

daní o 1,447 mil. Kč. Důvodem je právě nové RUD. 

Jak je vidět z přiložené tabulky, u příjmů z daně z 

příjmů fyzických osob (ať už zaměstnanců, nebo 

OSVČ), došlo i přes zvýšení podílu, která měla jít z 

výběru této daně pro obce, k poklesu příjmu. U 

právnických osob došlo k nárůstu o cca 300 tis. Kč. 

Nejvýrazněji se na vyšších příjmech podílel příjem z 

DPH. Zde došlo k meziročnímu zvýšení o 1,23 mil Kč.  

   Do hospodaření obce se změna v RUD projevila 

velmi pozitivně. Přes velké investice uskutečněné 

v průběhu roku (budova školy a OÚ), zůstalo ke konci 

roku 2013 na bankovních účtech obce Janová 1,815 

mil. Kč, což je o milion více, než činil zůstatek ke 

konci roku 2012. Nebyla to však jediná příjmová 

položka, která přispěla k dobrému hospodářskému 

výsledku. Příjem z prodeje dřeva se v roce 2013 oproti 

roku 2012 zvýšil o cca 650 tis. Kč. Obec tak má 

vytvořenu jistou finanční rezervu před plánovanou 

výstavbou kanalizační sítě.  

text: Ing. Karel Eliáš 

 

 Struktura příjmů obce Janová z jednotlivých typů daní 
  

Typ daně     2011   2012   2013 

 

Z příjmů fyzických osob - zaměstnanci  1 130 599 Kč  1 530 354 Kč  1 452 625 Kč 

 

Z příjmů fyzických osob - OSVČ     189 201 Kč     241 148 Kč     215 001 Kč 

 

Z příjmů fyzických osob - kapitálové výnosy    105 454 Kč     123 823 Kč     153 399 Kč 

 

Z příjmů právnických osob   1 105 064 Kč  1 215 661 Kč  1 522 233 Kč 

 

Z přidané hodnoty    2 494 700 Kč  1 977 740 Kč  3 209 216 Kč 

 

Z nemovitosti        239 857 Kč     310 311 Kč     293 489 Kč 

 

Celkem     5 264 875 Kč  5 399 037 Kč  6 845 962 Kč 

 

 

 

Rozestavěný dům p. Mikulenky p.č. 918/103 

   KV se na svém jednání 12. 3. 2014 zabýval 

rozestavěným domem v ulici Řečiska II, který je v 

havarijním stavu a již několik let zde stavebník 

neprováděl žádné stavební úpravy. Jana Halašová uvedla, 

že stavební úřad nemůže majiteli nařídit dokončení 

stavby. Stavební úřad může pouze stavebníka vyzvat k 

opatřením vedoucím k zajištění staveniště. To znamená, 

že stavebník by si měl na vyzvání úřadu oplotit staveniště. 

Pokud by tak neučil, může stavební úřad oplotit staveniště 

na vlastní náklady a tyto náklady pak vymáhat (i 

exekučně) na stavebníkovi. 

Některá z usnesení, které KV schválil 

   Doporučuje starostovi oslovovat v případě obecních 

zakázek více firem.  

   Doporučuje starostovi obce nadále provádět preventivní 

namátkové dechové zkoušky u zaměstnanců obce 

   Vyzývá starostu k zajištění pravidelného úklidu v okolí 

autobusové, vlakové zastávky, u Jednoty apod..  

   Vyzývá starostu obce k uplatnění všech možných 

prostředků k zajištění dodržování vyhlášky o volném 

pohybu psů na veřejných prostranstvích.  

   Doporučuje starostovi obce informovat občany, kdy se 

budou projednávat jejich žádosti.  

   Doporučuje starostovi obce provádět při prodeji dřeva 

výběrová řízení. 

       text: Ing. Karel Eliáš 

 

OBCI POMOHLO NOVÉ 

ROZPOČTOVÉ URČENÍ DANÍ 
   Od 1. 1. 2013 platí v České republice nové znění zákona  

č. 243/2000 Sb. - o rozpočtovém určení výnosů některých 

daní územním samosprávným celkům a některým státním 

fondům (zákon o „rozpočtovém určení daní“ - RUD). 

Tento zákon totiž významným způsobem zvyšuje příjmy 

obcí, zejména obce mezi 500 – 10 000 obyvateli. Naproti 

tomu čtyři největší města (Praha, Brno, Ostrava 
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vyhlášeným v širokém okolí, čímž se Janová určitě může 

pyšnit.  

   Více bytostí si však žádá o to většího profesionála, 

který dovede děti na několik hodin zabavit. No a kdo 

může být větší profesionál než kluk Večerníček, který již 

od roku 1965 přináší dětem pohádku na dobrou noc. 

Kdopak si dnes uvědomí, že na cestě do postýlky mával 

Večerníček babičkám a dědečkům dnešních šoldů, kteří 

skotačili na karnevale v tělocvičně? 

   Do tělocvičny dorazil Večerníček Honza Rohlík na 

koloběžce i se svým týmem, který pouštěl dětem hudbu a 

vymýšlel různé legrace a blázniviny až se děti nestačily 

mnohdy ani nadechnout, jak se smály, jak tancovaly, jak 

měly velkou radost. Jejich radost se samozřejmě přenesla 

do očí maminek a tatínků, dědečkové i babičky se 

mnohdy nechali strhnout a poletovali po palubovce 

s dětmi, jako by zase na chvíli byli dětmi. Karneval 

v Janové je den plný krásných příběhů. 

   Letos navštívila děti na karnevale divadelní kočovná 

společnost, která kočovala z asi 500 metrů vzdálené 

PYŽAMOVÝ KARNEVAL 

S VEČERNÍČKEM 
   V sobotu 22. února 2014 se stala Janová velkou 

továrnou na radost. Na radost pro děti i dospělé. Majitelé 

továrny na radost Janovské sdružení rodičů se zástupem 

dobrovolníků a štědrými sponzory vytvořili letos pro děti 

pyžamový karneval s Večerníčkem. 

   O půl třetí odpoledne vítala hala tělocvičny zástupy 

bytostí ze světa lidí, zvířátek i pohádek. Přišel český 

voják, americký policajt, kominíček, roztomilá Pipi 

dlouhá punčocha, faraon Ptolemaius a Kleopatra, malá 

želvička nebo spíše želvoun, krteček, berušky, jako vždy 

princezny z mnoha okolních království, kovboj, ninja 

nebo andílek. 

   Tradičně zaplněná hala tělocvičny byla snad ještě 

zaplněnější než vloni. Je to důkaz toho, že sdružení rok od 

roku vylepšuje program a nabídku karnevalu. Neusíná na 

vavřínech a snaží se vychytávat nedostatky z předchozích 

ročníků. Proto se janovský dětský karneval stává 

 



 

JANOVSKÉ SPORTOVNÍ HRY 
   Sportovci z Janové vymysleli pro veškeré občanstvo 

nový způsob sváteční zábavy. Další báječné soutěžení – 

Janovské sportovní hry. Ni slovem nezmínili nějaké 

pokračování v letech následujících, ale přesto pro vítěze 

přichystali putovní pohár jako samozřejmost. Tento 

poměrný risk se partě z TJ Tatran Janová maximálně 

vyplatil. Stejně jako nápad mezi svátečními dny 

uspořádat odpoledne nacpané pohybem a soutěžením 

jako protiklad pro nacpané žaludky a dosystosti využitá 

křesla a pohovky. 

   Soutěže byly odstartovány přivítáním soutěžících i 

diváků. Soutěžilo se v pětičlenných družstvech, kterých 

se nakonec dostavilo deset. Původně se mělo zúčastnit 

družstev dokonce dvanáct, ale nemoc překazila plány. I 

tak, padesát lidí odhodlaných strávit celé odpoledne 

bojem o body, je v malé obci, navíc v době, kdy je každý 

zlenivělý odpočinkem u pohádek a plnými talíři 

sladkostí, opravdu úspěch. S takovou putovní pohár asi 

bude putovat. 

   Za TJ Tatran Janová všechny přítomné přivítal Dušan 

Bazalka, vedoucí organizátor sportovní akce. Krátce 

pozdravil sportovce i starosta obce Jan Machalec. Sami 

sebe přivítali sportovci zpěvem hymny tohoto podniku, 

složené na melodii lidové písně Jede, jede poštovský 

panáček. Mnozí se po dozpívání dušovali, že sportování 

jim půjde určitě lépe. 

   Místo komentátora a zvukového technika, sportovního 

průvodce i vtipného rádce zaujal Pavel Bartoň, ředitel 

volnočasového centra pro děti a mládež ALCEDO, basák 

skupiny Waťák Kabát Revival, výborný fotograf, trenér a 

hráč florbalu a doslova multifunkční osobnost kulturního 

a sportovního dění na Vsetínsku. 

 

základní školy. A jak se dnes ve slovníku mládeže 

vyjadřuje nadšený úžas – byla to bomba! Školní divadlo 

dovezlo na karneval hvězdy české populární hudební 

scény. Jako první vystoupila naprosto úžasná Lucie 

Vondráčková (Eliška Pospíšilová). Následovala další 

hvězda Ewa Farna (Tereza Měrková) a trio doplnila 

Tereza Kerndlová (Michaela Eliášová). Všem třem 

divadelním hvězdám, které se na několik okamžiků 

ocitly ve světlech reflektorů, tleskaly zástupy diváků 

jako na opravdovém koncertě. 

   Po malé přestávce vytáhla divadelní společnost další 

eso z rukávu. Herci pro děti zahráli živý hudební klip na 

skladbu DJ Mrazík. Dospělí i děti se především váleli 

smíchy perfektně zvládnuté roli Váni Ivana, kterého 

ztvárnil František Spurný. 

   I celkově bylo divadelní vystoupení výborné a 

principál kočovného divadla, Michal Lucbauer, může být 

na své svěřence právem hrdý a my dospělí zase 

oceňujeme úspěšnou práci ředitele školy, tentokrát v roli 

principála. 

   Děti soutěžily a hrály si a za to všechno je čekala 

spousta dárků. Samozřejmě, že na karnevalu nemohla 

chybět soutěž o nejlepší masku. Prostě v Janové výborně 

fungovala továrna na radost. Tuto radost velkou měrou 

podpořili sponzoři, kterým patří velké díky. Letos řada 

sponzorů podpořila nejen dětský karneval, ale i radost 

pro dospělé, tedy papučový ples. Sdružení janovských 

rodičů tímto děkuje všem, kteří sponzorsky podpořili 

tyto akce. 

       text a foto: Radomír Dolanský

  



 

jinak. Vybíjená. Tedy vyjma dětí, ale ty musely mezi 

dospělými držet pusu. A tak se za pochodu dotvořila 

pravidla a výkřiky typu „Proč vrána krákorá, když mluví 

bojovník“, nakonec utichly a všichni se opět věnovali hře 

a mlátili do sebe balónem, seč mohli. 

   Ještě přetahovaná lanem o první místo a nastalo velké 

odměňování. První a velmi úspěšné Janovské sportovní 

hry, dílo sportovců z TJ Tatran Janová, vrcholily. Cenu za 

svá léta nezkušenějšího účastníka převzal Stanislav 

Chuděj a jeho nejmladší protějšek Benjamin Eliáš. Třetí 

místo rodinného klanu soutěžícího pod názvem 

Gougonovi (bratři Marek a Karel Eliášovi s rodinami) 

bylo důkazem, že i s malými dětmi se dá dosáhnout 

velkých úspěchů. Na druhém místě skončil tým s názvem 

MIX (manželé Trlicovi, Milan Kajš a Vlastimil Potočný) 

a první místo obsadil opět rodinný klan s přezdívkou 

Marini (rodina Jardy Zbranka). 

   Speciálním vítězem Janovských sportovních her, 

kterému po zásluze patří ovace ve stoje, které díky krásné 

češtině v médiích známe spíše jako standing ovation, byla 

zajisté pořádající TJ Tatran Janová, dobrovolní nadšenci, 

kteří přípravám obětovali hodiny svého volného času a 

samozřejmě diváci, kteří byli za svou podporu odměněni 

skvělými výkony družstev a úžasnou atmosférou 

provázející celé odpoledne. Byl to opravdu kus dobře 

odvedené práce pro obyvatele Janové a jejich přátele.  

   Akce tak velkého rozsahu by nedosáhla patřičného lesku 

bez podpory sponzorů. Byli to: Obec Janová, TJ Tatran 

Janová, AM prodejny potravin s.r.o. Lubomír Kotrla, 

Walmon, spol. s r. o., Richter + Frenzel s.r.o., DNK 

stavební společnost s r. o., Penzion – Kavárna ZZJM 

Janová, Ing. Lenka a Ing. Karel Trlicovi, Taťána Hradová, 

ELPOS Josef Tkadlec, Papírnictví Stanislav Olšák. Všem 

za podporu Janovských sportovních her děkujeme!  

    text a foto: Radomír Dolanský 

 

 

   START! Soutěže se rozjely před třetí hodinou 

odpolední na plný plyn. A že jich na sportovce tedy 

čekalo. Volejbal, badminton, stolní tenis (správně česky 

ping-pong), vybíjená, kaskádový skok do dálky, běh 

svázaných dvojic, skákání sounož s míčem (zde 

především dospělí komolili název disciplíny, až museli 

být na správné znění upozorněni komentátorem), 

přetahování lanem, hod na koš, hod na cíl, chůze po 

lavici s pingpongovým míčkem na lžíci, výkop přesnosti 

na branku a střelba přesnosti hokejkou na branku. 

V Janové se vítězství nezískává nijak lehce. Občané sami 

sobě nastavují příčku ve svých aktivitách pěkně vysoko. 

   Jak je v Janové zvykem, taktéž na sportovních hrách 

bylo naprostou samozřejmostí široké generační zapojení 

do řady akcí. Na Janovských sportovních hrách soutěžilo 

mnoho dětí, rodičů i prarodičů. Soutěžily zde celé 

rodinné klany. Mezi nejmladším a nejzkušenějším (slovo 

nejstarší bylo ze soutěžení korektně vyloučeno) 

účastníkem byl prostor více nežli šedesáti let. I když 

družstva hned na začátku dostávala bonusové body za 

dítě nebo seniora, zdaleka to nemuselo přinést kýžené 

zvýhodnění. 

   Sportovalo se na celé ploše janovské tělocvičny, 

skandování se ozývalo ze všech stran, hulákáním se 

podporovali navzájem členové družstev, výkřiky hesel, 

nadšení i protestů zaznívaly z řad diváků. Objevilo se i 

rýmované heslo ženoucí oblíbené družstvo vpřed – prostě 

nálada byla doslova báječná a i přes občasné a 

neodvratitelné prohry nikdo neželel účasti na skvěle 

vydařeném podniku.  

   Všechno šlapalo jako hodinky. Ale to by nebylo, aby se 

napoprvé něco nezadrhlo. Zajímavé, že se tak stalo při 

hře, kterou, ať malí nebo i ti starší znají naprosto 

dokonale. Problém byl, že si ji každý pamatoval trochu 



 

TŘETÍ JANOVSKÝ KOŠT 

S DŽEJMSOVCI 
   Třetí ročník koštu slivovice uspořádala jako obvykle 

v Janové i širokém okolí známá parta recesistů 

Džejmsovci. Podobně jako převážná většina akcí v Janové 

co rok, to větší úspěch, větší účast soutěžících i hostů. To 

vypovídá nejen o kvalitě akcí, ale také o tom, že se na 

akcích v Janové, jak místní, tak přespolní cítí dobře a ještě 

lépe. Tak tomu bylo i 15. února 2014 v kavárně ZZJM. 

   Letos bylo do soutěže zařazeno úctyhodných 45 vzorků 

ovocných destilátů. Samozřejmě, že královské místo 

patřilo čisté trnkové slivovici, ale k ochutnání se nabízela 

i jabkovice, hruškovice nebo třeba meruňka. Konkrétně se 

jednalo o 39 vzorků čisté trnkové slivovice, dvě 

jabkovice, po jednom vzorku meruňkovice, vínovice, 

hruškovice a jedna směs. 

   Stejně jako v minulém ročníku porotu i letos tvořili 

dospělí hosté. V Janové je stále častěji vidět, že i ženy 

jsou odbornicemi na vzácné lektvary. Zdatně se postavily 

po bok mužů. Je pravděpodobné, že některé lékařské 

obory by asi neměly radost z takových výdobytků 

rovnoprávnosti, ale na to se při koštu nehraje. Praxe 

dokazuje blahodárné účinky trnkového moku 

v přiměřeném množství. Otázka je, co znamená pro 

Valacha přiměřené množství božského nektaru. 

   Jako každoročně se Janovský košt slivovice stává 

společenskou událostí patřičného významu. Setkávají se 

zde hosté z okolních obcí, ba i ze Vsetína. Nejedná se 

tudíž pouze o samotný košt, ale také o pohodový večer 

s hudbou, tancem a specialitami místní kuchyně. Na koštu 

také již pravidelně obstarává dobrou náladu hudebník 

Luděk Mísař ze Vsetína. Proto není žádným překvapením, 

že bylo více než plno. S dalšími hosty se přinášely do sálu 

další stoly a atmosféra byla tak příjemná, že se tančilo 

 

už před vyhlášením výsledků. 

   Rok od roku můžeme rovněž pozorovat zvyšující se 

kvalitu vzorků. V předchozích ročnících se na 

medailových pozicích objevovali vesměs stejní 

předkladatelé. Letos však zvítězila úplně nová jména. 

Třetí příčku obsadil Josef Sívek. Na druhém místě se 

umístil Karel Žárský a o jediný hlas zvítězil Aleš Čabla. 

   Rozšířila se i řada soutěžících v disciplíně nazvané 

Poznaj svoju slivovicu. Jako noví odborníci na vlastní 

zásoby letos uspěli pan Hříbek s hruškovicí, Věra Filová 

si poznala svoji meruňkovici a z minulého roku obhájili 

své posty znalců manželé Pacutovi. Ale pozor! Nikoliv 

jako znalci jednoho vzorku, ale každý si poznal svůj 

vlastní vzorek. Petra Pacutová směsku a Martin Pacut 

vínovici. 

   Kde jsou ty doby, kdy manželka vymýšlela tisíceré 

skrýše, aby vzácný lektvar skryla před žíznivým 

manželem? Dnes, jak vidno, mají ve sklepě každý svůj 

demižónek a mlsají vespolek. Tak je to správně po 

valašsky. 

     text a foto: Radomír Dolanský 

 

ŠKOLA MÁ NOVÉ WEBOVÉ 

STRÁNKY 
Škola i školka v Janové má nové webové stránky, což je 

pro informování, ale i zviditelnění veškeré práce pro obě 

instituce velkým přínosem. Webmastrem stránek, tedy 

osobou, která se stará o jejich kvalitu a jehož hlavní 

náplní je udržovat stránky ve funkčním stavu, se stal 

Tomáš Spurný. 

 Webová adresa stránek je www.zsamsjanova.cz. 

Oproti původním stránkám je nesrovnatelná již titulní 

stranou. Zde lze nalézt řadu aktuálních informací. 

Samozřejmě ne vše je v současné chvíli dovedeno do 

 

http://www.zsamsjanova.cz/


 

NOVÁ KOMPOSTÁRNA V JANOVÉ 
   Kompostárny fungují už v řadě míst republiky a vznikají stále další. Takřka všechny 

si prošly nedůvěrou a obavami občanů, kteří si kompostárnu spojují se zapáchající 

zahrádkářskou skládkou. Skutečnost je však diametrálně odlišná. 

   V době recyklování všeho možného dochází rovněž k dalšímu využití bioodpadu. 

Kompostárny se stávají přínosem pro obce a města, které se takto můžou výhodně 

zbavit odpadu při údržbě veřejné zeleně. V obcích slouží však i občanům, kteří mohou 

využít kontejnery těchto firem a nemusí například obtěžovat sousedy kouřem z pálené 

zeleně nebo tlející trávy. 

   Jak potvrdily zkušenosti z mnoha již fungujících kompostáren, provoz neprodukuje 

žádný nepříjemný zápach, který by snad zamořil obec. Nejčastěji je vůně či pach 

přirovnáván k zahradnickému substrátu nebo dokonce lehce připomíná vůni po 

houbách. Navíc kompostování probíhá pod plachtami, takže obavy opravdu nejsou 

namístě. 

   Bioodpad se strojně rozemele v zařízení podobném mlýnku na maso, což podpoří 

kompostování a právě provzdušněním zabrání hnilobným procesům. Během cyklu se 

opakovaně hmota provzdušňuje, aby proces úspěšně probíhal. Výsledkem je vznik 

kvalitního kompostu. 

   Přesně takovou kompostárnu se bude v následujících dnech otevírat v průmyslové 

zóně v Janové za zemědělským družstvem pod Žáružným společnost VESELÝ GRUNT 

s.r.o. Ode dne 24. 3. 2014 budou v obci rozmístěny na obecních pozemcích zelené 

kontejnery na biologický odpad a to za mostkem poblíž prodejny SD Jednota a u vjezdu 

k bývalému dětskému hřišti na Řečiskách (vedle domu Dostálů). Na kontejnerech bude 

vždy vyznačeno datum nejbližšího svozu. 

Vaše případné dotazy můžete směřovat na telefonní číslo: 731 176 746 

 

CO PATŘÍ DO KOMPOSTU: 
 

 Slupky a zbytky ze zeleniny a ovoce 

 Kávová sedlina a čajové lístky, včetně pytlíku 

 Rozdrcené vaječné skořápky 

 Větve a štěpka, i jehličnanů 

 Posekaná tráva 

 Sláma a seno 

 Nepotištěný papír a lepenka (roztrhané na kousky) 

 Zavadlé květiny a použitá květníková zemina 

 Jednoleté plevele (zde je dobré odstranit kořen a nati, většinu plevelů lze 

kompostovat) 

 Listy všech stromů, kromě těch, které byly napadeny chorobou 

 

 

CO DO KOMPOSTU NEPATŘÍ: 
 

 Barevný papír, časopisy  

 Oleje a chemické výrobky  

 Živočišné zbytky  

 Kamení, sklo, plechy, beton 

 



 

úplné informační preciznosti. Stránky se dotvářejí za 

pochodu, ale podle prozatím dostupných informací mají 

našlápnuto směrem k úspěšnosti. 

   Vytvoření nových webových stránek pro školu a 

školku v Janové je však pouze jen tím prvním, základním 

krokem. Ten nejnáročnější a nikdy nekončící úkol 

všechny zúčastněné teprve čeká – aby stránky zůstaly i 

nadále aktuální. Aby byly nové informace aktuálně 

doplňovány a ty zastaralé zase odstraňovány. To je 

známka kvality funkčních webových stránek. Přejme těm 

školním, aby v tomto nekonečném boji uspěly na 

jedničku, jak se v dobré škole sluší. 

           text: Radomír Dolanský 

 

REPRÍZA MALÉHO PRINCE 
   V čase předvánočním pozval divadelní kroužek ZŠ 

Janová všechny příznivce na reprízu úspěšného 

vystoupení Malý princ na motivy pohádky Antoine de 

Saint-Exupéryho. Tentokrát se divadelní scéna stavila 

v sále kavárny ZZJM. Pro divadelníky šlo o novou 

zkušenost, kdy si museli zvykat na jiný prostor pro své 

vystoupení. 

   Sál byl opět zcela zaplněn. Mezi těmi, kteří si 

nenechali hezký příběh prince cestujícího po planetách 

lidských nešvarů utéci ani podruhé, přišla řada hostů 

zhlédnout představení premiérově. Proto bylo v sále cítit 

očekávání, co divadelní kus přinese. 

Členové divadelního kroužku nastoupili v nezměněné 

obsadě: František Spurný, Michaela Eliášová, Tereza 

 

 

 

 

 

 

Kovaříková, Tereza Měrková, Luděk Šťastný a Matěj 

Trlica. Před vystoupením všechny přítomné přivítal 

ředitel školy a vedoucí divadelního kroužku Michal 

Lucbauer. Děj divadelního zpracování diváky zcela 

pohltil, ale přinášel potěšení i samotným hercům, kteří 

oproti premiéře se svými rolemi již více sžití, a tak si 

namísto přemýšlení, co hrát, mohli své role užívat. 

   A právě když se baví herci, je představení mnohem 

bezprostřednější a přináší divákovi onen neuchopitelný a 

nepopsatelný bonus duchovního souznění, přenesení se 

do děje. Za to byli členové divadelního kroužku 

opakovaně potleskem vyvoláváni na forbínu 

k děkovačce. Navíc téma přátelství a trnité cesty za 

dobrem v nás bylo pro čas předvánoční tím pravým 

elixírem. Aplaus byl zcela zasloužený a Janová se těší na 

další představení. 

   text a foto: Radomír Dolanský 

MULTIFUNKČNÍ AREÁL NA 

ZPRACOVÁNÍ OVOCE V JANOVÉ 
Společnost Veselý grunt s.r.o. v průmyslové 

zóně v Janové za zemědělským družstvem 

dokončuje přípravy před otevření provozu na 

zpracování ovoce pro širokou veřejnost. Bude 

se zde nacházet pěstitelská pálenice, povidlárna, 

moštárna, sušárna ovoce a ovocný lihovar. 

Více podrobných informací o provozu a 

službách, které Vám firma Veselý grunt hodlá 

nabídnout, najdete v červnovém čísle 

Janovských listů.  

 



 



 

KARNEVAL VE ŠKOLE 
   Dne 27. února 2014 se třída místní základní školy 

změnila v rej masek, soutěžení a nezvyklého hluku, který 

se linul z oken školy. Osoby procházející pod okny školy 

si zřejmě myslely, že děti jsou dnes po škole a svým 

způsobem vyjadřují revoltu. Avšak opak byl pravdou.  

   Děti v tento den výjimečně chtěly zůstat po škole, 

poněvadž se náramně bavily a užívaly si možnosti 

pořádně se vyřádit. Neuběhl ani týden, kdy děti 

navštívily místní dětský karneval a znovu se chtěly 

pobavit ve škole, dokázat své taneční umění a hlavně 

předvést své karnevalové masky. 

   Program začal o půl druhé, kdy se děti nastrojily a paní 

učitelka Eva Podešvová připravila vše proto, aby 

karneval mohl vypuknout. Po zahájení byl za potlesku 

přihlížejících pracovnic školy zahájen průvod masek, 

kde se vybírala ta NEJ. Po promenádě každý z účastníků 

vystoupil a svou masku a převlek představil.  

   Děti se ovšem nejvíce těšily na soutěže, kterých byla 

spousta, a za každou dostaly sladkou odměnu. Soutěže 

byly o přestávkách vyplněny hudbou a bylo vidět, že se 

princezny, tanečnice, rytíři a další aktéři této školní 

taškařice těšili na diskotéku. Po rekonstrukci školy se po 

delší době opět začala budova otřásat v základech a děti 

se hemžily a vlnily v rytmech hudby. 

Samozřejmě nechybělo vyhodnocení nejlepších masek a 

také nejlepšího tanečníka. Na závěr si děti vylosovaly 

čísla, která skrývala dárek z tomboly. Každý odcházel 

odměněn, spokojen, unaven a my, učitelé, odměněni 

úsměvy a radostí dětí. Poslední odcházející děti ze školy 

jen lkaly nad tím, proč nemůžou v masce chodit každý 

den do školy. To by teda byl karneval. A zpátky do 

lavic! Zase za rok nashledanou.  

      text: Mgr. Michal Lucbauer, foto: archiv školy 

 

ŠKOLÁCI NAVŠTÍVILI 

MASARYKOVU KNIHOVNU 
   Dne 20. února 2014 se žáci ze Základní školy 

v Janové vydali do Masarykovy veřejné knihovny ve 

Vsetíně. Většina dětí navštěvuje knihovnu v místě 

bydliště, ale tady nás ohromil počet  knih, kterých je 

zde na 80 000 kusů.  Přivítali nás útulně zařízené 

prostory, kde se mohou čtenáři  v klidu a pohodlí začíst 

do knížky nebo případně jít na počítač. 

   Prohlídka začala v informačním centru v přízemí 

budovy, kde nás zaměstnanci  seznámili s rozsahem 

poskytovaných služeb. Dále jsme si prohlédli čítárnu 

spojenou s hudebním oddělením, studovnu, centrální 

půjčovnu a dětskou knihovnu, jejíž vybavení děti taky 

nejvíce zaujalo. Potom jsme se přemístili do 

společenské místnosti.  

   Paní knihovnice si připravila besedu o oblíbeném 

spisovateli Jaroslavu Foglarovi a jeho tvorbě. Děti  

mohly shlédnout krátkou ukázku z filmu Záhada 

hlavolamu, seznámit se s hlavními hrdiny Foglarových 

knih, jejich charakteristickými vlastnostmi a bobříky. 

Mnohé knihy děti z vlastní četby znaly. Závěrem 

dostali všichni úkol, a to, vyluštit  ve skupinách 

šifrovanou zprávu. 

   Pro některé zúčastněné byla návštěva knihovny 

novou zkušeností. Děti se seznámily s provozem, 

poznaly, jak funguje půjčování knih i jak jsou knihy 

řazeny v regálech. Za přípravu a vstřícný přístup 

k našim žákům touto cestou velice děkuji  pani 

Holbíkové.  Exkurze splnila svůj účel, všem se tady 

moc líbilo. 

 

VÝPRAVA DO VESMÍRU 
    

Dne 12. 2. 2014 se žáci školy zúčastnili exkurze na 

hvězdárnu. Čekala je výprava do naší sluneční 

soustavy. Všichni dostali brýle potřebné k 3D 

prezentaci a už jsme nastupovali do vesmírné lodi a 

startovali do naší galaxie.  

   V průběhu letu jsme se seznámili s planetami 

sluneční soustavy včetně její nejbližší hvězdy – Slunce. 

Už v průběhu prezentace se projevila aktivita žáků 

formou častých dotazů. Po návratu do školy jsme si 

ještě udělali krátkou besedu o zážitcích z vesmírného 

putování. 

text a foto: ZŠ Janová 

 

 



 

ZÁPIS DO PRVNÍ TŘÍDY 
    Vstup do první třídy základní školy představuje pro 

dítě velkou životní změnu. Mění se role dítěte, prostředí, 

dospělí i vrstevníci, denní program, náplň činnosti, 

nároky i požadavky. Aby dítě mohlo zvládnout tuto 

náročnou situaci bez vážnějších problémů, mělo by být 

nejen dostatečně vývojově a sociálně zralé, ale taky 

dobře připravené. 

   V letošním roce se přihlásili k zápisu do ZŠ Janová 

dvě děti. Paní učitelka sledovala a hodnotila jazykové, 

řečové a komunikativní dovednosti a dovednosti 

vyplývající z požadavků pro předškolní děti.  Zvládnutí 

jednoduchých logických a myšlenkových operací a 

orientaci v elementárních matematických pojmech, 

určování geometrických tvarů, základních barev, 

zručnost při zacházení s předměty, úchop tužky, kreslení, 

napodobení vzoru, pravolevou orientaci, pochopení 

základních časoprostorových pojmů (např. nad, pod, 

dole, nahoře, uvnitř a vně, dříve, později, včera, dnes), 

porovnávání podstatných znaků a vlastností předmětů 

(barvy, velikost, tvary, materiál, figura a pozadí), 

nacházení jejich společných a rozdílných znaků, 

sluchovou diferenciaci, zrakovou diferenciaci (zda 

postřehne změny ve svém okolí, na obrázku) a další. 

   Paní učitelka dále sledovala, zda dítě zvládá přiměřené 

jazykové, řečové a komunikativní dovednosti - vyslovuje 

správně všechny hlásky (i sykavky, rotacismy, měkčení), 

mluví ve větách, dovede popsat situaci apod., zda mluví 

většinou gramaticky správně (tj. užívá správně rod, číslo, 

čas, tvar slov, předložek aj., rozumí většině slov a výrazů 

běžně užívaných v jeho prostředí, jestli má přiměřenou 

slovní zásobu, umí pojmenovat většinu toho, čím je 

obklopeno přirozeně a srozumitelně, jak hovoří s dětmi i 

dospělými, jak vede rozhovor a respektuje jeho pravidla, 

jak se pokouší napsat hůlkovým písmem své jméno, 

používá-li přirozeně neverbální komunikaci (gesta, 

mimiku, řeč těla, aj.). 

   Po překonání počátečních rozpaků obě děti splnily bez 

obtíží všechny předkládané úkoly a byly zapsány do 1. 

ročníku školního roku 2014/2015. 

        text: Bc. Ludmila Spitzerová, foto: archiv škola 

TRADIČNÍ SILVESTROVSKÝ 

VÝŠLAP NA JANOVSKÉ PASEKY 
   Závěr roku již tradičně patří janovským turistům 

s cílem cesty na zemědělské kolibě U Kocurků. Již III. 

ročník silvestrovského výstupu na Janovské paseky, se 

pořádal opět pod záštitou a patronací místního obecního 

úřadu. 

   Předpověď počasí se opět nenaplnila a očekávaní 

zimy, tedy alespoň mrazíků bylo odloženo na příští rok. 

Pro několik desítek nadšenců to však vůbec nic 

neznamenalo a za sychravého nedělního dopoledne se 

vydali údolím Hořanska k cíli výšlapu. Po trase, jak již 

to bývá, se přidávali další a další příznivci a stejně jako 

loni, tak i letos byla tato aktivita svou účastí jedna 

z největších. 

   To, že našim největším problémem nebude, ani sníh, 

ani led jsme záhy všichni poznali nad usedlostí U 

Čaníků, kde místo loňských ledových ploten bylo mokro 

a blátivo. Tak to každou chvíli vypadalo jako na “ 

krosu“. Pozn. autora: Nic není jako dřív a ani si tak 

ničeho nevážíme. Ta cesta nemusí být zrovna 

asfaltovaná, ale měla by být ve stavu, v jakém nám ji 

předkové přenechali. Tak, aby bezpečně sloužila i nám, 

našim dětem a všem co přijdou po nás. 

   Ale dobré náladě bláto ani špína nevadí a tak po více 

jak hodině cesty všichni došli ve zdraví na kolibu U 

Kocurků. Stejně jako loni to byl cíl nadšenců z okolních 

obcí i ze Vsetína. Proto jsme se mohli již tradičně 

pozdravit se známými tvářemi a prohodit pár slov při 

kalíšku čerstvé gořalky a jednohubek od Vánoc. Kotel 

navařeného guláše, párek či klobása chutná tak nějak 

lépe, i když máme všichni za sebou „svátky střídmosti a 

tvrdé vánoční diety“. Teprve až na kolibě bylo možno 

přesněji určit, kolik nás z Janové vlastně došlo. 

 

 

 

 

 

 



 

   Bez nadsázky asi stovka Janovjanů byla vůdčí 

skupinou oproti všem z okolí. 

   Hudba, zpěv při harmonice a kytaře přítomných 

muzikantů na pasekách, zpříjemnila odpolední 

silvestrovskou procházku. Ale tím hlavním bodem a 

jakýmsi překvapením bylo společné zazpívání čerstvě 

složené hymny janovských turistů, jejíž text rychle 

všem přítomným rozdala na předtištěných arších 

Zdenička Chudějová. Takže chytlavá a příjemná 

melodie polky Čtyři páry bílejch koní se najednou stala 

během silvestrovského odpoledne svým pravdivým a 

osobitým textem naší turistickou hymnou. 

   Protože mnozí měli ještě do konce roku, zbývalo asi 

10 hodin, hodně stihnout, tak jsme se postupně vydávali 

k domovu. Kdo nebyl ještě zablácený, tak to rychle 

dohnal a „sem tam nejaká ta  guča blata, věčí či menší 

sa horů šůrala směrem k dědině“.  

   Odměna pro ty čistotné bylo závěrečné posezení 

v kavárně ZZJM, zasloužené kafíčko nebo čaj a 

samozřejmě úsměv na tváři z krásně prožitého aktivního 

odpoledne v závěru roku. Doufám, že úsměv zůstal i 

těm, kteří se doma po návratu umyli. 

   Tradiční poděkování patří manželům Chudějovým, ale 

vlastně i Vám všem, kteří jste se zúčastnili a jste 

zpětnou vazbou a signálem toho, že to, co společně 

děláme, má smysl. 

   Za janovské turisty Vám všem přejeme krásný rok a 

svižný krok. 

   text: Ing. Karel Trlica 

 

VÝLET NA PUSTEVNY 
   Jak málo stačí k inspiraci, jsme se opět přesvědčili 

v pátek 17. ledna, kdy se místní turističtí nadšenci na 

základě drobné televizní informace „Na Pustevnách je 

opět vernisáž ledových soch“, spontánně rozhodli 

v letošní bídné zimě tuto přírodní výstavu navštívit. 

Zájem byl opět velký, takže pan Kašpar kolem deváté 

ranní nakopl motor svého autobusu a společně jsme se 

vydali na jednu z nejkrásnějších a nejbájnějších lokalit 

našeho blízkého okolí.  

   Na úvod cesty pozdravila všechny přítomné paní 

Zdenička Chudějová a seznámila nás s představou 

organizace dne. O tom, že jsou Pustevny známé a 

oblíbené daleko široko svědčí jejich každoroční obrovská 

návštěvnost. Ale i tady je zapotřebí dělat něco navíc tak, 

aby byl návštěvník neustále lákán něčím novým. 

   K tomu již tradičně patří sochařské klání nazvané 

„Sněhové království na Pustevnách“. Soutěžící, sochaři a 

umělci z několika zemí, mezi sebou soutěží nejen 

myšlenkou, ale také fyzickou silou anebo pečlivostí a 

trpělivostí ztvárnění detailu. Protože je to umění 

pomíjivé, tak jsme se, vzhledem k průběhu letošní jarně 

podbarvené zimy, rozhodli podívat co nejdříve, aby bylo 

z ledové krásy ještě něco vidět. 

   Historie tohoto sochařského sympozia se píše od roku 

1998. Bývá pořádáno ateliérem Dagi a manželi 

Hrabalovými. Určitě si každý dokáže představit, že 

umění tohoto typu je fyzicky velmi náročné a hlavně 

závislé na klimatických podmínkách.  

   Po více jak hodině cesty autobusem jsme dojeli na 

centrální parkoviště a bylo dohodnuto, že po návštěvě 

 

 

 

 



 

krytého stanu s ledovými sochami bude procházka 

k blízké soše pohanského boha Radegasta a tam se, dle 

počasí a fyzických možností, každý rozhodne, zda půjde 

ke kapli Cyrila a Metoděje. 

   Více než čtyři desítky turistů si po zakoupení 

vstupenky mohli prohlížet výtvory různých tvarů a 

velikostí. Závěrem jsme se mohli vyfotografovat na 

ledovém křesle nebo spíše královském trůnu, který 

symbolizoval myšlenku, jak krátké je panování, když se 

křeslo pod panovníkem houpá. V našem případě ledový 

trůn roztává. 

   Nevím, jak ostatní, ale trocha zklamání z úrovně 

výstavy byla asi zaviněna tím, že sochy byly pouze 

z ledu a v krytém stanu. Pamatuji si předchozí ročníky 

na volném zasněženém prostranství s daleko pestřejším 

ztvárněním ledových a sněhových skulptur nebo třebas i 

obyčejných dětských sněhových prolézaček a skluzů. 

   Toto drobné zklamání však úplně nahradila následná 

procházka po hřebeni Pusteven ke kapli Sv. Cyrila a 

Metoděje. Ta zmrzlá a foukaná krása na větvích stromů 

a trávy, byla důkazem toho, že největší umělec je matka 

příroda. Pohádka a krása pro romanticky laděné duše. 

Tady ani nevadilo, že sníh jaksi schází. Pobyt v takovém 

prostředí dá člověku příjemný pocit a naplní jej 

pozitivní energií. Po skupinkách jsme se potulovali po 

Pustevnách a pokecávali o všem možném. Svačinky a 

kalíšek na zahřátí s poznámkou „to je letošní“, také tady, 

kde je řídký vzduch, přišel vhod. “Hned sa lepší dýše aj 

pajšl sa protáhne“. 

   Restaurační zařízení na Pustevnách, ať už to byla 

Koliba, jídelna Libušín nebo restaurace U Záryša, pak 

 

poskytly trochu něčeho teplého do žaludku a v některých 

bylo dokonce i příjemné teplo. 

   Kolem třetí hodiny odpolední byl pak sraz u autobusu a 

vyjeli jsme všichni ve zdraví zpátky k domovu. 

V autobuse se v dobré náladě a příjemné únavě klábosilo 

a zpívalo. Takže cesta domů uběhla velmi rychle. 

   Po návratu do dědiny jsme někteří kráčeli k domovům a 

někteří ke kavárně ZZJM, kde pivečko, čaj nebo káva 

bývá malou odměnou. Krásný výlet se zajímavou 

tematikou, prostě zase jeden hezky prožitý den. 

   Poděkování si zaslouží manželé Chudějovi a vlastně 

všichni, kteří svým zájmem a účastí tyto turistické 

aktivity podporují. 

text: Ing. Karel Trlica, foto: Pavla Trčálková, Ing. 

Lenka Trlicová 

 

VÝLET DO NOVÉHO HROZENKOVA 
   V sobotu 15. února 2014 jsme se vláčkem 

v dopoledních hodinách vypravili do Valašské galerie 

výtvarných umění v Novém Hrozenkově.  

   Galerie byla poprvé otevřena v roce 2011 v budově, 

kterou zakoupil jako ruinu a zrekonstruoval místní 

podnikatel Miroslav Šulák. Jsou zde díla malířů Podešvy, 

Šnajderky, Hoffmana, Kobzáně nebo Luďka Majera. 

Obrazy ze své sbírky poskytl také Ilja Hartinger. Okolí 

budovy přetvořil na zahradu v japonském stylu 

s bonsajemi a potůčky Miroslav Škrabal. V Novém 

Hrozenkově tak vzniklo opravdu půvabné místo. 

   Hned ve dveřích naši ohlášenou návštěvu srdečně 

přivítala průvodkyně galerie, bývalá dlouholetá učitelka 

mateřské školy v Janové, paní Marie Haplová. Poté, co 

jsme zavzpomínali na dobu, kdy učila v janovské 

mateřince, nás provedla galerií. Paní Haplová zasvěceně u 

každého obrazu pověděla nějaký příběh nebo historku o 

jeho autorovi, vždy s půvabem lidového vypravěče. 

Nemohli jsme se stále rozloučit a ještě venku na zahradě 

jsme pokračovali v rozhovoru. Opravdu krásný zážitek. 

   Protože v sobotu není v našem regionu dopravní spojení 

ideální, zbyl nám čas i na občerstvení v jedné místní 

restauraci. A potom, odpoledním vlakem zpět domů a už 

se zase těšíme na další výlet. 

text: Alena Mikulenčáková, foto: Zdenka Chudějová 

 



 



 

asi loňského ledu a tak muselo účastníkům stačit pouze 

zasvěcené popisování této dnes již zmizelé zimní 

scenérie Staňou Chudějem, který zde byl před asi 

čtrnácti dny jako předvoj. Ale ani to nebylo vůbec 

špatné.  

   Ti co byli v ledovém království poprvé si alespoň 

mohli v představách a ve své fantazii vykouzlit každý 

svou líbivou představu. Je to jako čtení knihy, kterou 

čtenář v mysli ztvárňuje po svém a je to vždycky jiné a 

mnohem působivější a bohatší, než při zhlédnutí filmu. 

Drobné občerstvení uprostřed chladu skal, má rovněž 

své kouzlo a tak nikomu nevadilo, že vlastně nic 

neviděl.  

   Po půlhodince ve skalní sloji jsme se opět vydali na 

zpáteční cestu. Trasa vedla živelně směrem k přírodní 

památce s chráněným krajinným úkazem Pulčínského 

kamenného útvaru. Někteří se probrali, teprve když nás 

upozornili ochránci přírody a lesní stráž, že máme 

pokračovat pouze po značené trase. 

   Část turistů zvolila zpáteční cestu skalním útvarem, 

jiní ji raději obešli po lesní pěšině za skálou. Každý dle 

svých fyzických schopností a možností. Všichni ale 

došli zpátky do Pulčína v pohodě a ve zdraví. Pivečko 

v místním pohostinství, káva a po kalíšku, bylo 

umocněním hezkého sobotního výletu. Kolem druhé 

hodiny odpolední přistavený autobus nás všechny 

pobral na cestu k domovu. 

   Do Janové jsme ve zdraví docestovali kolem třetí 

hodiny a závěr, jak už to bývá, musel být pro některé 

účastníky v kavárně ZZJM, jiní spokojeně odcházeli ke 

svým domovům a rodinám. Děkujeme a těšíme se 

všichni na další výlety za poznáním. 

Vaši „Účastníci zájezdu“. 

text: Ing. Karel Trlica, foto: Jana Pončíková, Dana 

Bartíková 

 

 

 

TURISTICKÝ VÝLET NA 

VARTOVNU 
    
Dne 15. 3. v sobotu se sešlo 20 turistů, aby zdolali 

rozhlednu Vartovnu. Dojeli jsme autobusem na 

zastávku Liptál Lůžko. Došli jsme k rozcestí, kde byl 

výběr mezi dvěma cestami. Jedna vedla 

k partyzánskému srubu a druhá lesní asfaltovou cestou. 

Všichni si ale vybrali cestu ke srubu.  

   Chvíli jsme šli prudce do kopce, než jsme ho uviděli. 

Přečetli jsme si historii a občerstvili se. Po krátkém 

odpočinku jsme opět vyrazili. Došli jsme k horní části 

zmiňované asfaltové cesty, která nás dovedla až na 

Vartovnu.  

   Přestože pršelo a foukal silný vítr, několik lidí 

vyšplhalo 197 schodů, ale s výhledem nebyli spokojeni, 

protože byla velká mlha. Všichni se svačinou posílili, 

udělalo se pár fotek a opět jsme vyrazili na cestu. 

Tentokrát ale směrem k Ústí u Vsetína. Cesta byla 

velice blátivá, trápily nás především hlavně kaluže. 

V jednom lesíku jsme se zastavili u památníku 

kališníků, kde se 12. 5. 1780 uskutečnil sraz  

 

JANOVŠTÍ TURISTÉ NA PULČINÁCH 
   V sobotu 1. března 2014 se kolem desáté hodiny 

dopolední začali scházet příznivci rekreační a duševně 

pohodové turistiky na místní autobusové zastávce v 

Janové. Důvod prostý a cíl opět zajímavý. Jede se na 

Pulčínské ledopády, známý to zimní přírodní úkaz 

v nedaleké chráněné lokalitě Pulčín. Zájem byl tradičně 

opět velký a přes čtyři desítky nadšenců se vydali 

malým autobusem pana Kašpara k cíli poznávacího 

výletu. Potěšující již tradičně byla přítomnost asi deseti 

dětí, které vlastně již patří neodmyslitelně 

k Janovskému turismu současnosti. Obavy a otázky, 

zdali budou ledopády ještě k vidění v letošní, příliš teplé 

zimě, si kladli mnozí a byli zvědavi a v očekávání až do 

poslední chvíle. 

   V autobuse po několika minutách jízdy všechny 

krátkým seznámením s programem výletu přivítala paní 

Zdenka Chudějová. Asi po půlhodince jízdy autobusem 

jsme společně vystoupili na Pulčinách a vydali se po 

značené trase k přírodní atrakci. 

   Procházka nenáročná po hřebeni s překrásnými 

výhledy do okolí, tím jsou Pulčiny známé. Tam je 

Vartovna, tamto Čubův kopec a tam, někde na 

horizontu, se táhne masiv Bílých Karpat s Velkou 

Javořinou. A tady, před námi, Vizovické vrchy a vedle 

Vsetínské vrchy a Javorníky. Jednou větou prostě „Naše 

krásné Valašsko“. 

   Po necelé hodince příjemného nenáročného pochodu 

jsme se dostali až k cíli sobotního výletu. Překvapení a 

obavy z toho, co nás čeká, a zdali něco uvidíme, se 

naplnily. Z ledopádů zbylo jen malé torzo posledního, 

 



 

evangelických kališníků, kteří byli pronásledováni.  

Po namáhavé cestě jsme došli k rozcestníku, kde byla 

turistická cedule směr Ústí. Vydali jsme se tedy daným 

směrem. Netrvalo dlouho a už se před námi objevily 

domy a všichni poznali, že jsme v Ústí. Sešli jsme 

klikatou cestu, přešli přes most a šli na cyklostezku. 

Byla to velmi namáhavá cesta a tak nebylo divu, že jsme 

přišli celí mokří, špinaví a vysíleni, ale přesto se nám na 

výletě líbilo. 

  text: Klára Goláňová 

 

TURISTICKÝ VÝLET NA VARTOVNU 

OČIMA FILIPA GOLÁŇE 
   Dne 15. 3. 2014 se v Janové sešlo 17 a pak se k nim 

ještě přidal jeden na Vsetíně a já se sestrou jsme 

nastoupili až ve Lhotě u Vsetína. Autobus nás dovezl až 

do Liptálu do údolí Lůžko, odkud jsme měli jít na vrchol 

kopce s krásnou rozhlednou Vartovna.  

   Z Lůžka jsme šli po takzvané naučné stezce Kobzáňův 

chodník, kolem krásného rybníčku s malým ostrůvkem 

uprostřed, na kterém byl malý altánek. Po naučné stezce 

jsme došli až k partyzánskému srubu, kde jsme si mohli 

na tabuli přečíst zajímavé informace o partyzánském 

odboji, v kterém působil i rodák z Liptálu, malíř a 

spisovatel Jan Kobzáň.  

   Když jsme si všichni prohlédli srub a přečetli zajímavé 

informace, mohli jsme lesem a pak po asfaltové cestě 

pokračovat k cíli. Došli jsme k Vartovně, ale jen málo 

lidí si troufalo vystoupit až na rozhlednu. Byl silný vítr a 

déšť. Já jsem to vyšel a skoro nic nebylo vidět. Dole pod 

Vartovnou jsme si všichni odpočinuli, občerstvili jsme 

se, abychom mohli pokračovat dál.  Ještě před tím mně 

pan Hladký vysvětloval, kudy půjdeme.  

   Po cestě zpátky nás začal ohrožovat déšť a silný vítr a 

z toho nám všem byla zima a já jsem proto raději šel 

rychleji, ale stejně jsem vždycky počkal na ostatní, aby 

o mě neměli starost. Po cestě jsme viděli památník 

Kališníků. Když jsme konečně došli k rozcestí Vsetína a 

Ústí věděli jsme, že jsme už velmi blízko a já se těšil, až 

budeme doma u babičky, protože mně byla velká zima. 

Konečně jsme sešli do Ústí.  Já se sestrou už jsme na nic 

nečekali a rychle jsme běželi domů k babičce do 

teplíčka, aby nás zahřála svým teplým ovocným čajem. 

   Všichni jsme došli domů sice unavení, ale s dobrým 

pocitem, že jsme dokázali vystoupat až k rozhledně a 

potom to ještě sejít dolů do Ústí a pak do Janové. Výlet 

se mi líbil, i když nám počasí nepřálo a příště se budu 

snažit jít zase. 

text: Filip Goláň, foto: Filip a Klára Goláňovi 

NOVOROČNÍ HALOVÝ TURNAJ V 

JANOVÉ 

   Fotbalový oddíl TJ Tatran Janová ve spolupráci s obcí 

Janová letos z důvodu křížení termínů s jinými 

sportovními akcemi poprvé uspořádal každoroční halový 

turnaj v kopané oproti tradici až na začátku roku 2014. 

Změna data konání určitě neměla žádný negativní dopad 

na účast ani kvalitu turnaje. Souboj šesti mužstev propukl 

po desáté hodině dopolední v tělocvičně v Janové. Turnaj 

navštívila rovněž ikona sportovního života na Vsetínsku 

a od roku 2007 také nositel ocenění Sportovní osobnost 

Vsetína Julius Ficek. 

   Novoročního turnaje se zúčastnila mužstva FK Liptál, 

FC Lhota u Vsetína, FC Semetín, FC Leskovec a 

pořádající Tatran Janová, který postavil dvě mužstva. A 

právě týmy Janová I a Janová II zahájily turnaj. Hvizd 

píšťalky rozhodčího ze spoluhráčů janovské kopané 

udělal soupeře, kteří si zadarmo nevěnovali ani centimetr 

palubovky. Hrálo se systémem dvakrát devět minut 

každý s každým. Systém byl propočítán tak, aby turnaj, 

jak se říká, pěkně odsýpal a byl přitažlivý jak pro hráče, 

tak pro diváky. 

   Organizační tým pracoval jako dobře namazaný stroj. 

Mužstva se střídala plynule bez jakýchkoliv prostojů. 

Před třetí hodinou odpolední se již pomalu začala rýsovat 

možná umístění na předních postech. Úpornost bojů se 

s přibývajícími variantami na vítězství zvyšovala. I přes 

bojovnost jednotlivých týmů celý turnaj v halové kopané 

proběhl v naprosté herní pohodě, bez dohadů, strkanic či 

tvrdých faulů.  

   Přestože mnohdy vídáme na hřištích herecké výkony, 

při kterých by bledly i hollywoodské hvězdy, v Janové 

nic podobného k vidění nebylo. V Janové se na halovém 

turnaji v kopané hrálo opravdu pro potěšení všech 

zúčastněných a hra byla přesto, ba možná právě proto, 

ještě přitažlivější. 

   Rozhodující zápasy byly dohrány, mohlo se hodnotit. 

Na třetím místě se umístil fotbalový tým FC Leskovec. 

Druhé místo obsadili fotbalisté z FC Semetín a pohár za 

vítězství si odvezl kvalitní tým FK Liptál. Poděkování 

všem týmům a poháry vítězům předali za TJ Tatran 

Janová Dušan Bazalka a Václav Mikušek.  

   Díky dobré organizaci TJ Tatran Janová a 

spolupořadatelské podpoře obce Janová proběhl 

novoroční turnaj v halové kopané k naprosté spokojenosti 

všech, tedy hráčů, diváků a v neposlední řadě pořadatelů. 

Již při slavnostním vyhodnocení pořadatelé oznámili, že 

novoroční termín turnaje zachovají i v budoucnosti.  

    text a foto: Radomír Dolanský      

 

 

 

 

 



 

 S tichou vzpomínkou 
Jarmila Jurycová č.p.  156 12. 2. 2014 

Anežka Talandová č.p.  232 17. 2. 2014 
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Blahopřejeme k jubileu 
 

Leden 

Josef Pončík  č.p.  176 50 let 

Ludmila Halašová č.p.  169 70 let 

Únor 

Marcela Tkadlecová č.p.  199 50 let 

Pavlína Šimarová č.p.  151 50 let 

Miroslav Valtr  č.p.  200 60 let 

Březen 

Vlastimil Orság  č.p.   182 60 let 

KŘÍŽOVKA 
Tajenka z čísla 4/2013: …celkem čtyři a půl měsíce a svět se nezbořil. Vylosována byla Bára Zubíčková, Rokytnice 

460, Vsetín. Blahopřejeme. Výhru si převezměte na OÚ Janová. 

Křížovka č. 1/2014: Stalo se v Janové roku 1994… (dokončení v tajence). 

Znění tajenky doručte na kupónu (pod křížovkou) na OÚ Janová. Výherce obdrží zvoneček s motivem místní zvonice. 

KUPÓN NA VYLUŠTĚNOU TAJENKU 

Jméno a příjmení:      Adresa: 

Tajenka:  

SPOLEČENSKÁ KRONIKA 

 

 

 



I. B třída sk. A  

FOTBAL – ZPRÁVA O ČINNOSTI 

V ROCE 2014 
   Po několika týdnech zimní přestávky se opět naplno 

na začátku roku 2014 rozběhly přípravy fotbalových 

klubů a mužstev na jarní část fotbalového ročníku 

2013/2014. Samozřejmě i v Janové. Zimní příprava pod 

vedením trenéra Antonína Trlici začala v posledním 

týdnu v lednu 2014.  

   Dvakrát týdně se fotbalisté scházeli ve sportovní hale 

v Janové, a pokud to počasí dovolilo, tak i venku. Hráči 

nabírali fyzickou přípravu, zbavovali se přebytečných 

kilogramů po "zimním spánku" a připravovali se i v 

soutěžních přípravných zápasech na zimním turnaji 

FASTAV CUP ve Vsetíně na umělé trávě. Odehráli zde 

čtyři utkání s Halenkovem, Jablůnkou a Semetínem. 

Další pak s Leskovcem a jako generálku měli na 

domácím hříšti v sobotu 15. 3. 2014 zápas s Novým 

Hrozenkovem, který skončil 2:2 (2:1), když hosté 

srovnávali stav utkání až v závěru zápasu. 

   Hodně jsme si slibovali od příchodu Ondřeje Noska z 

Ajaxu Valašská Senice do zadních řad, z kterého 

nakonec sešlo. Oddíly se po několika jednáních 

nedohodly. Kádr tak zůstává téměř stejný jako v 

podzimní části, oddíl získal, jelikož administrativně i 

legislativně to fotbalové řády dovolují, na hostování na 

první dvě mistrovská utkání hráče z FC Semetín. Je to 

Mikušek Miroslav a Sacher Vítězslav. Oba již v našem 

klubu v minulých letech působili. 

   V prvním týdnu v dubnu se uzavírají soupisky 

mužstev a tito hráči se musí vrátit do svého mateřského 

klubu. Pevně věřím, že jejich fotbalové kvality nám 

pomůžou především  23. 3. 2014 v Lidečku a zejména v 

následujícím prvním utkání na domácí půdě s Ratiboří 

29. 3. 2014.  

 

 

FOTBAL - Jaro 

   V tabulce zaujímá TJ Tatran Janová po podzimu 9. 

příčku, 13 utkání, 5vítězství, 2 remízy, 6 proher skóre 

19:31. 17 bodů. Tabulku 1. B třídy sk. A vede 

Hrachovec s 33 body před Valašskými Příkazy s 28 

body. Pod Janovou v tabulce další místa náleží Valašské 

Polance, dále Hutisko-Solanec, Zašová, Choryně a 

poslední Horní Lideč se ztrátou 11 bodů na Janovou.  

   Dle posledních kuloárních informací ale Horní Lideč 

notně posiluje. Má nového trenéra ze Slovenska, který 

sebou přivedl i hráče, takže ani tento celek není 

definitivně odsouzen k sestupu. Čeká nás velmi těžké a 

náročné jaro v boji o tolik cenné body. Pevně věřím 

trenérovi a hráčům, že se s tímto nelehkým úkolem 

čestně poperou a v Janové se i v příštím fotbalovém 

ročníku bude hrát krajská soutěž.  

   Co se týká novinek, KFS Zlín a i celorepublikově ve 

všech soutěžích od ročníku 2014/2015 se bude v případě 

remízy hrát o tzv. druhý bonusový bod. Bude se kopat 5 

penalt a vítěz tak získá do tabulky kromě bodu za remízu 

další započtený bod do tabulky. Logicky tak bude 

zodpovědnost za bodové ohodnocení rozložena na více 

hráčů v případě remízy a přispěje tak i k zatraktivnění 

závěrů mistrovských zápasů. Věřím, že nám pomůžou 

svou účastí i věrní fandové, nejen v domácím prostředí, 

ale i v zápasech venku. 

text: předseda výboru kopané Václav Mikušek 
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30. 03. Janová  - Ratiboř 

06. 04. Hor. Lideč  - Janová 

13. 04. Janová  - Hovězí 

20. 04. Hrachovec  - Janová 

27. 04. Janová  - Jablůnka 

04. 05. Hutisko  - Janová 

11. 05. Franc. Lhota - Janová 

18. 05. Janová  - Val. Polanka 

25. 05. Choryně  - Janová 

01. 06. Janová  - Zašová 

08. 06. Lhota u Vs. - Janová 

15. 06. Janová  - Val. Příkazy 
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